
Masalah tanah punca tangguh Hospital Kapar 
KUALA LUMPUR 4 April - Kerenah 
yang ditimbulkan kerajaan PKR 
Selangor berhubung permoho-
nan pengambilan tanah seluas 20 
hektar oleh kerajaan Pusat untuk 
pembinaan Hospital Kapar me-
nyebabkan projek itu tidak dapat 
dimulakan sehingga sekarang. 

Timbalan Menteri Kesiha-
tan, Datuk Seri Dr. Hilmi Yahaya 
berkata, sebanyak 12 pucuk surat 
telah dikemukakan oleh kemen-
teriannya kepada kerajaan PKR 
Selangor sejak 2012, malah ada 

surat yang hanya dibalas 
selepas tempoh setahun. 

Beliau menambah, 
Kementerian Kesiha-
tan juga telah menge-
mukakan permohonan 
rasmi kepada Jabatan 
Ketua Pengarah Tanah 
dan Galian (JKPTG) bagi 
mengambil alih pemi-
likan tanah terbabit pada 
Oktober lalu. 

"Kementerian berharap 
tanah diberikan kepada 

HILMI YAHAYA 

supaya 
JKPTG 

supaya kita boleh 
memohon menda-
patkan tanah itu agar 
pembinaan hospital 
dapat dilaksanakan," 
katanya. 

Dr. Hilmi berkata 
demikian ketika men-
jawab soalan tamba-
han G. Manivannan 
(PKR-Kapar) yang 

bertanya mengapa projek pembi-
naan Hospital Kapar mengambil 
masa yang lama dalam sesi soal 

jawab sidang Dewan Rakyat, hari 
ini. 

Beliau secara sinis turut me-
minta Manivannan memujuk 
kerajaan PKR Selangor pimpinan 
Menteri Besar, Datuk Seri Mo-
hamed Azmin Ali (PKR-Gombak) 
mempercepatkan segala urusan 
berkaitan pengambilan tanah 
tersebut. 

"Saya ingat Kapar boleh mem-
bantu untuk mendapatkan tanah 
ini segera dengan syarat pada ka-
dar nominal," katanya. 
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Unsur pecah amanah dalam skandal tanah Ijok 
KUALA LUMPUR 4 April - Skandal 
tanah mukim Ijok didakwa mem-
punyai unsur pecah amanah yang 
seterusnya menimbulkan persoalan 
terhadap tahap integriti dalam pen-
tadbiran kerajaan PKR Selangor. 

Datuk Seri Dr. Irmohizam Ibra-
him (BN-Kuala Selangor) berkata, 
penguatkuasaan Rang Undang-
undang Suruhanjaya Pencegahan 
Rasuah Malaysia (Pindaan) 2018 

berupaya memastikan individu-
individu yang terlibat dalam skan-
dal itu didakwa di mahkamah. 

"Kes skandal tanah Ijok telah 
memperlihatkan unsur-unsur 
pecah amanah sehingga mence-
tuskan kontroversi dan menim-
bulkan persoalan pelbagai pihak 
termasuk peneroka terhadap ta-
hap pengurusan integriti kerajaan 
negeri Selangor. 

"Apabila rang undang-undang 
ini diluluskan, ia akan membantu 
Suruhanjaya Pencegahan Rasuah 
Malaysia (SPRM) mencari jalan 
penyelesaian kepada perlakuan 
tidak bertanggungjawab ini dan 
membawa individu-individu yang 
terlibat ke muka pengadilan," ka-
tanya ketika membahaskan rang 
undang-undang tersebut dalam 
sidang Dewan Rakyat, hari ini. 

Pada November tahun lalu, 
dua pertubuhan bukan kerajaan 
iaitu Generation2u United Club 
dan Persatuan Pemuda Kampung 
Lindungan 565 membuat laporan 
kepada SPRM meminta siasatan 
dijalankan jika terdapat unsur 
rasuah mengenai isu tanah di 
mukim Ijok yang diberikan oleh 
kerajaan PKR Selangor kepada 
dua syarikat. 
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Penduduk lega, dibenar pulang 
BANDAR BARU BANGI 4 April 
- Penduduk Blok 4 Pangsapuri 
Jubli Perak, Bandar Baru Bangi 
di sini melahirkan rasa syukur 
selepas dibenarkan pulang ke 
rumah masing-masing sejak Ju-
maat lalu. 

Sebelum ini mereka diarahkan 
berpindah sementara ke pusat 
pemindahan di Dewan Majlis 
Perbandaran Kajang, Seksyen 2, 
atau di kediaman saudara ekoran 
tiang di bangunan tersebut men-
galami keretakan serius. 

Seorang penduduk Noor Shi-
lini Mat Sabri berkata, dia seke-
luarga berasa amat lega apabila 
mendapat tahu mereka dibe-
narkan pulang ke rumah ma-
sing-masing semula. 

"Saya tidak sabar untuk pu-
lang ke rumah. Walaupun pusat 
pemindahan ini menyediakan 
semua barang keperluan, namun 
tidak sama dengan kediaman 
sendiri. 

"Anak-anak pun terpaksa pon-
teng sekolah memandangkan bas 
sekolah tidak dapat mengambil 
dan menghantar mereka ketika 
tinggal di pusat pemindahan," ka-
tanya kepada Utusan Malaysia di 
sini. 

Sementara itu, Ketua Unit 
Pengurusan Bencana negeri, 
Ahmad Fairuz Mohd. Yusof 
berkata, keputusan membe-
narkan semula penduduk pu-

- -

AHMAD FAIRUZ MOHD. YUSOF (tengah) menyampaikan sumbangan kepada 
seorang penduduk Blok 4 Pangsapuri Jubli Perak. Bandar Baru Bangi di Pusat 
Pemindahan MPKj, baru-baru ini. 

lang ke rumah masing-masing 
diambil selepas hasil kajian 
daripada dua perunding yang 
dilantik mendapati tiada per-
gerakan yang boleh mengun-
dang risiko. 

Menurutnya, dalam tempoh 

itu Perbadanan Kemajuan Negeri 
Selangor akan melaksanakan 
kerja-kerja pembaikan selama 
dua minggu termasuk pemasa-
ngan kira kira 450 tiang sokongan 
bagi memastikan kestabilan ba-
ngunan. 
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PENDUDUK Blok 4 Pangsapuri Jubli Perak dibenarkan pulang semula ke kediaman mereka selepas disahkan selamat diduduki. 

Headline Penduduk lega, dibenar pulang
MediaTitle Utusan Malaysia
Date 05 Apr 2018 Color Full Color
Section Dlm Negeri Circulation 171,663
Page No 30 Readership 563,000
Language Malay ArticleSize 434 cm²
Journalist N/A AdValue RM 8,578
Frequency Daily PR Value RM 25,733



Perlu permit 
pasang 
kanopi-MBPJ 
KUALA LUMPUR 4 
April - Majlis Bandaraya 
Petaling Jaya (MBPJ) akan 
mengambil tindakan 
terhadap mana-mana 
individu yang melakukan 
kesalahan dengan 
memasang kanopi di 
laluan awam tanpa 
permohonan permit 
daripada pihaknya. 

Penolong Pengarah 
Komunikasi Korporat 
MBPJ, Abdul Hakim 
Khairuddin berkata, 
tindakan itu diambil 
memandangkan ia boleh 
menyebabkan halangan 
lalulintas. 

"Individu terbabit 
tidak boleh sewenang-
wenangnya menutup 
jalan dan memasang 
kanopi tanpa kebenaran 
Majlis terlebih dahulu. 
Mereka perlu memohon 
permit tutup jalan 
daripada MBPJ. 

"MBPJ berhak 
mengambil tindakan 
terhadap kesalahan 
tersebut sama ada 
memberi notis atjau 
merampas kanopi tersebut 
bergantung kepada 
kesalahan mereka," 
katanya ketika dihubungi 
di sini hari ini. 

Beliau mengulas 
mengenai tindakan 
seorang individu yang 
kerap menutup jalan 
dengan memasang kanopi 
tanpa permit di hadapan 
rumahnya di Jalan PJS 
10/14, Taman Sri Subang, 
Bandar Sunway, di sini. 

Tindakan itu 
menimbulkan rungutan 
orang ramai terutama 
jiran-jiran berdekatan 
kerana tidak boleh melalui 
laluan awam itu akibat 
halangan berkenaan. 

Menurut Abdul 
Hakim, penduduk boleh 
menyalurkan aduan 

menyalurkan aduan 
rasmi berhubung masalah 
itu kepada pihaknya 
menerusi emel di aduan@ 
mbpj.gov.my atau hubungi 
talian hotline 24 jam 03 
7954 2020. 

Headline Perlu permit pasang kanopi-MBPJ
MediaTitle Utusan Malaysia
Date 05 Apr 2018 Color Full Color
Section Dlm Negeri Circulation 171,663
Page No 30 Readership 563,000
Language Malay ArticleSize 114 cm²
Journalist N/A AdValue RM 2,253
Frequency Daily PR Value RM 6,759



Jalan gelap punca jenayah 
KUALA LANGAT 4 April - J a l an 
Kanchong Tengah - Simpang 
Morib sepanjang hampir tiga 
kilometer yang gelap-gelita sejak 
lapan bulan lalu didakwa menjadi 
punca utama berlaku peningka-
tan kes kemalangan dan kejadian 
jenayah di kawasan itu. 

Seorang penduduk perumahan 
Simpang Morib, S. Selvam, 57, 
berkata, ketiadaan lampu jalan di 
situ juga memudahkan berlaku 
aktiviti tidak sihat seperti jenayah 
ragut berlaku. 

Menurutnya, kejadian iste-
rinya yang cedera parah akibat 
diragut baru-baru ini benar-be-
nar memberinya tekanan. 

"Beberapa tahun lalu bapa 
saudara maut dilanggar kende-
raan berat di laluan sama kerana 
kawasan ini gelap. 

"Kali ini isteri pula hampir ke-
hilangan nyawa," katanya kepada 
Utusan Malaysia semasa lawatan 
Koordinator Pembangunan Perse-
kutuan Dewan Undangan Negeri 
Morib, Hisham Talib di sini. 

Selvam berkata, ketiadaan 
lampu jalan juga lebih memu-
dahkan aktiviti tidak sihat seperti 
lumba haram, remaja lepak dan 
pecah rumah. 

Sementara itu jirannya,, R. 
Krishnan, 57, berkata, kawasan 
tersebut memerlukan rondaan 
pihak Polis Diraja Malaysia secara 
berkala kerana pelbagai aktiviti 
jenayah dan kes kemalangan 
boleh berlaku bila-bila masa se-
lagi pemasangan lampu tidak di-
lakukan. 

Menurutnya, keadaan itu su-

Beberapa tahun lalu 
bapa saudara maut 
dilanggar kenderaan 
berat di laluan sama 
kerana kawasan ini 
gelap. Kali ini isteri 
pula hampir 
kehilangan nyawa." 

S. SELVAM 
Penduduk 

dah berlarutan sejak lapan bulan 
lalu, namun tiada sebarang tinda-
kan diambil pihak berwajib. 

Sementara itu, Hisham berka-
ta, pihak berkuasa tempatan dan 
Kerajaan Negeri Selangor perlu 
lebih prihatin terhadap masalah 
penduduk setempat. 

Menurutnya, pihak berkena-
an perlu turun padang dan se-
gera melakukan kerja-kerja pe-
nyelenggaraan lampu jalan di 
situ. 

"Laluan di sini menjadi tum-
puan kerana ia menghubungkan 
orang ramai dan pusat perangi-
nan Morib dan Pantai Kelanang 
serta Gold Coast. 

"Wakil rakyat sepatutnya mem-
bantu rakyat demi keselesaan dan 
keselamatan mereka dan tidak 
perlu menunggu sehingga ada 
nyawa melayang baru tindakan 
mahu diambil," katanya. 

HISHAM TALIB (kanan) bersama penduduk menunjukkan keadaan persekitaran yang 
gelap di Jalan Kanchong Tengah-Simpang Morib, Kuala Langat. Selangor baru-baru ini. 
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Pembinaan Hospital Kaparterbantut kerana isu tanah 
KUALA LUMPUR - Tindakan 
kerajaan negeri Selangor yang 
didakwa melengah-lengahkan 
kelulusan permohonan hak pem-
berian milikan tanah seluas 50 
ekar kepada kerajaan Perseku-
tuan telah membantutkan pro-
ses pembinaan Hospital Kapar. 

Timbalan Menteri Kesihatan, 
Datuk Seri Hilmi Yahaya berka-
ta, sebanyak 12 surat telah di-
hantar dari tahun 2012 sehingga 

2017 dan setiap balasan jawapan 
kerajaan negeri memakan masa 
lebih daripada setahiin. 

Menurut beliau, Kementerian 
Kesihatan sudah mengemuka-
kan permohonan pemberi mi-
likan bagi tapak terbabit kepada 
pihak Jabatan Ketua Pengarah 
Tanah dan Galian (JKPTG) pada 
11 Oktober lalu. 

"Susulan itu, JKPTG mem-
buat permohonan bagi menda-

patkan kelulusan supaya kadar 
premium yang akan dikenakan 
kerajaan negeri adalah pada 
kadar nominal kepada Pejabat 
Daerah dan Tanah Klang. 

"Permohonan milikan tanah 
berkenaan masih dalam tinda-
kan pejabat tanah dan akhirnya, 
kerajaan negeri mengarahkan 
pemilik tanah (Sime Darby) un-
tuk menyerahkan tanah terbabit 
kepada mereka," katanya. 

Beliau berkata demikian ke-
tika menjawab soalan tambahan 
yang diajukan G. Manivannan 
(PKR-Kapar) berhubung had 
masa yang ditetapkan kemen-
terian bagi setiap projek pembi-
naan hospital di seluruh negara 
ketika sesi soal jawab lisan di 
Dewan Rakyat di sini semalam. 

Tambah Hilmi, beliau berharap 
Manivannan dapat membantu 
kementerian untuk mendapatkan 

tanah tersebut bagi memboleh-
kan pembinaan disegerakan. 

"Selain hospital, kerajaan 
Persekutuan sudah meluluskan 
projek pembinaan Klinik Kesi-
hatan Jenis 3 berserta kuarters 
di Kapar yang menelan kos seba-
nyak RM25.7 juta. 

"Pembinaan projek berkenaan 
telah mula berjalan pada 29 Ogos 
lalu dan dijangka siap pada 15 
September 2019," jelasnya. 
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Pertarungan sengit tiga penjuru rebut Parlimen Shah Alam 

AZHARI 

SHAH ALAM - Barisan Na-
sional (BN) tidak pernah me-
letakkan kemenangan pada 
Pilihan Raya Umum ke-14 
(PRU-14) atas kelemahan parti 
pembangkang. 

Sebaliknya, hasil gerak kerja 
jentera BN dalam mendekati 
masyarakat akar umbi selama 
hampir lima tahun lalu menja-
di resipi penting bagi meram-
pas kembali kerusi Parlimen 
Shah Alam. 

Ketua UMNO Bahagian 
Shah Alam, Datuk Azhari 
Shaari berkata, faktor pertem-
bungan tiga penjuru juga yang 
mungkin berlaku pada PRU-14 
nanti tidak memberi impak ke-
pada mereka sebaliknya satu 
kelebihan kepada BN. 

Kerusi Parlimen yang telah 
dua penggal dikuasai parti 
pembangkang dijangka menyaksikan 
pertarungan tiga penjuru kerana selain 
BN penyandangnya, Khalid Abdul Sa-

KHALID 

Ke 
Pa B i 

1 
mad dari Parti Amanah Negara 
(Amanah) dan Pas bakal mele-
takkan calon mereka di kerusi 
panas berkenaan. 

Shah Alam merupakan keru-
si Parlimen dengan majoriti pe-
ngundinya Melayu dengan jum-
lah pemilih berdaftar seramai 
107,443 orang. 

Khalid Samad menguasai 
kerusi tersebut selama dua 
penggal atas tiket Pas pada 
pilihan raya umum 2008 dan 
2013. Kedua-dua kerusi Dewan 
Undangan Negeri di bawah 
Parlimen Shah Alam iaitu Kota 
Anggerik dan Batu Tiga turut 

dikuasai pembangkang iaitu Parti Kea-
dilan Rakyat. 

Azhari berkata, pihaknya sudah ber-

Jumlah pengundi 107,443 (terkini) 
Melayu - 68.8peratus 
Cina - 15.5 peratus 
India - 15.1 peratus 
Lain-lain - 0 .63 peratus 
Jumlah Pengundi 
99,957 

Keputusan PRU-13 
Khalid Abdul Samad 
(Pas): 49 ,009 
Zulkifli Nordin 
(BN): 38.070 

Majoriti: 10,939 

sedia untuk menghadapi apa juga ke-
mungkinan dan tidak gentar sekiranya 
Parlimen Shah Alam bakal menyaksikan 
pertembungan calon heavyweight. 

Katanya, kelemahan penyandang 

kerusi Parlimen Shah Alam yang gagal 
menjaga kebajikan pengundi selain isu 
perpecahan Pas memberi satu kelebihan 
buat BN. 

"Kita tidak sekadar menabur janji 
tetapi berusaha menunaikannya. Con-
tohnya, pemansuhan kutipan Tol Batu 
Tiga dan Sungai Rasau dan pembinaan 
Hospital Shah Alam dan projek Tran-
sit Aliran Ringan 3 (LRT 3) menjelang 
2020," katanya ketika ditemui di sini se-
malam. 

Sementara itu, Pengarah Pilihan Raya 
Pas Selangor, Roslan Shahir Mohd. Sha-
hir berkata, pihaknya akan meletakkan 
calon anak tempatan yang juga daripada 
golongan profesional bagi kerusi Parli-
men Shah Alam. 

"Bakal calon Pas merupakan seorang 
profesor madya sebuah universiti tem-
patan. Khidmat baik ahli-ahli Majlis 
Bandaraya Shah Alam daripada Pas ke-
pada penduduk di bandar raya ini mem-
berikan kesan positif untuk kami mere-
but kembali kerusi milik Pas sebelum 
penyandangnya beralih arah," ujarnya. 
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pembinaan hospital berkena-
an sudah dipersetujui 
Kementerian Kesihatan un-
tuk dibina di atas tanah serah-
an syarikat Sime Darby dan 
pihak kementerian telah me-
ngemukakan permohonan 
pemberi milikan kepada 
JKPTG Persekutuan pada 11 
Oktober 2017.

“Susulan itu, JKPTG 
Persekutuan dah me-
ngemukakan permohonan 

Hospital Kapar tak siap

K elewatan pembinaan 
Hospital Kapar, yang 
d i u m u m 

pembinaannya pada 2013, 
antara lain disebabkan ke-
lengahan Kerajaan  Selangor 
dalam meluluskan pembe-
rian milikan tanah.

Timbalan Menteri 
Kesihatan, Datuk Seri Dr 
Hilmi Yahaya berkata se-
hingga kini, sebanyak 12 surat 
telah diutus Kementerian 
Kesihatan kepada Kerajaan 
Selangor sejak 2012 namun, 
setiap satu surat mengambil 

masa lebih setahun untuk di-
jawab kerajaan negeri itu. Kini 
permohonan pemberi mili-
kan tanah ini masih di bawah 
tindakan Pejabat Daerah dan 
Tanah Klang, Selangor, kata-
nya.

“Ini yang melambatkan. 
kerajaan (Pusat) minta Sime 
Darby serah tanah 50 ekar 
(20.23 hektar) itu kepada ke-
rajaan negeri dan kita pula 
minta supaya tanah ini di-
serah kepada Jabatan Ketua 
Pengarah Tanah dan Galian 
(JKPTG) tetapi syaratnya de-
ngan kadar nominal,” katanya 
pada sesi pertanyaan jawab 
lisan pada persidangan 
Dewan Rakyat semalam.

Beliau menjawab soalan 
tambahan G. Manivannan 
(PKR-Kapar) yang bertanya 
sama ada kerajaan meletak-
kan had masa dalam pem-
binaan hospital kerajaan itu.

Dr Hilmi menjelaskan 
tapak tanah bagi cadangan 

Kementerian 
Kesihatan dedah 

Kerajaan 
Selangor punca 

kelewatan 

KUALA LUMPUR

DR HILMI

pemberi milikan tanah itu ke-
pada pentadbir tanah Pejabat 
Daerah dan Tanah Klang pada 
29 Nov 2017 untuk mendapat-
kan kelulusan permohonan 
serta memohon kadar pre-
mium yang dikenakan pihak 
berkuasa kerajaan negeri pada 
kadar nominal,” katanya. 

Semasa menjawab soal-
an Dr Izani Husin (Pas-
Pengkalan Chepa) mengenai 
langkah kerajaan bagi me-
nyekat penjualan produk 
suplemen dan makanan ke-
sihatan yang berbahaya, Dr 
Hilmi  berkata produk suple-
men tidak berdaftar bernilai 
RM41 juta telah dirampas se-
panjang 2015 hingga 2017.

Beliau berkata suplemen 
kesihatan perlu berdaftar de-
ngan Pihak Berkuasa Kawalan 
Dadah (PBKD) dan 
Kementerian Kesihatan se-
belum ia boleh dikilang, di-
import atau dijual di pasaran. 
- Bernama
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P rogram Ziarah Bahasa anjur-
an Dewan Bahasa dan 
Pustaka (DBP) dengan kerja-

sama intim Majlis Daerah Hulu 
Selangor (MDHS), Majlis Daerah 
Hulu Langat (MDHL) dan Majlis 
Daerah Tanjong Malim (MDTM) 
cukup menarik perhatian penulis 
selaku Munsyi Dewan (Bahasa) 
yang turut diberikan amanah untuk 
sama-sama merealisasikan program 
tersebut.

Pada hemat penulis, program ini 
mampu mendekatkan penggunaan 
bahasa kebangsaan dalam kalangan 
masyarakat, khususnya masyarakat 
peniaga di premis perniagaan di se-
luruh negara agar lebih peka dan 
prihatin tentang penggunaan baha-
sa kebangsaan yang betul dan persis, 
terutamanya pada papan tanda di 
premis perniagaan mereka.

Hasil tinjauan melalui aktiviti 
turun padang penulis bersama-
sama perancang bahasa DBP, pe-
gawai, dan penguat kuasa pihak 

berkuasa tempatan (PBT), rata-rata 
pemilik premis perniagaan dan pe-
niaga bersikap peka dan prihatin 
akan penggunaan bahasa kebangsa-
an yang betul dan gramatis pada 
papan tanda di premis perniagaan 
mereka.

Kecuali sebilangan kecil peniaga 
yang masih perlu dibimbing dan di-
berikan khidmat nasihat mesra agar 
kesilapan atau kesalahan pengguna-
an bahasa kebangsaan pada papan 
tanda di premis perniagaan mereka 
dapat diperbetul dan ditangani se-
baik mungkin, terutamanya kesalah-
an dari aspek ejaan dan Hukum D 
– M (unsur yang diterangkan diikuti 
oleh unsur yang menerangkan).

Pertama-tama, kesalahan dari 
segi penggunaan ejaan pada nama 
makanan yang diiklankan di premis 
perniagaan, iaitu “mi”.

Menurut Kamus Dewan, kosa 
kata “mi” bermaksud sejenis bahan 
makanan yang rupanya seperti lak-
sa, tetapi biasanya berwarna kuning 
(diperbuat daripada tepung gan-
dum, dan lain-lain). Antara kesalah-
an ejaan yang ditemukan oleh pe-
nulis dan Ahli Jawatankuasa Ziarah 
Bahasa termasuklah:

Mi, bihun dan kuetiau

* Ruangan ini dikelolakan oleh Dewan 
Bahasa dan Pustaka

Oh,
bahasaku!

MUNSYI - CHAI 
LOON GUAN

mee goreng (x) / mi goreng (√)

mee kicap (x) / mi kicap (√)

mee hailam (x) / mi hailam (√)

mee rebus (x) / mi rebus (√)

mee bandung (x) /
mi bandung (√)

Selain kosa kata “mi”, kosa kata 
“bihun” turut menarik perhatian 
penulis dan panel Ziarah Bahasa 
DBP. Menurut Kamus Dewan, kosa 
kata “bihun” bererti sejenis mi halus 
yang dibuat daripada tepung beras. 
Antara kesalahan yang ditemukan 
termasuklah:

Makanan yang bergelar “kue-
tiau” pula sering dieja salah dan ti-
dak digunakan dengan tepatnya 
oleh para peniaga tempatan. 

Menurut Kamus Dewan, kosa kata 
“kuetiau” bersinonim dengan se-
jenis makanan yang dibuat daripada 
tepung beras (dimasak atau digoreng 
seperti mi). Antara kesalahan yang 
dikenal pasti termasuklah:

Sebagai pengguna bahasa ke-
bangsaan yang peka dan prihatin, 
peniaga dan pengusaha premis per-
niagaan haruslah mengutamakan 
penggunaan bahasa kebangsaan 
yang betul dan persis, terutamanya 
dari aspek tatabahasa dan morfolo-
gi pada papan tanda kedai dan ge-
gantung iklan selain kad menu 
makanan dan minuman seperti fra-
sa contoh yang berikut:

Gerai Mi Udang Aminah / Kedai 
Bihun Sup Utara / Restoran Kuetiau 
Kerang Chong.

Syabas dan tahniah, penulis 
ucapkan kepada PBT, iaitu MDHS, 
MDHL dan MDTM dan DBP atas 
daya usaha murni menyebarluaskan 
penggunaan bahasa kebangsaan 
dalam kalangan masyarakat. 

“Mamak, mi goreng sepinggan!” 
pesan penulis.

“Minuman?”
“Cendol biasa semangkuk, ma-

mak!”
“Baik, tuan!”

Sepinggan mi goreng dan se-
mangkuk cendol biasa cukup me-
nyelerakan untuk penulis mengisi 
perut yang lapar dan menghilang-
kan dahaga pada lewat tengah hari 
itu. Bahasa Jiwa Bangsa.

mihun sup (x) / bihun sup (√)

meehoon kicap (x) / 
bihun kicap (√)

mihun goreng tomyam (x) /
bihun goreng tomyam (√)

mee hoon kari (x) / 
bihun kari (√)

koay teow goreng (x) / 
kuetiau goreng (√)

kueh teow sup (x) / 
kuetiau sup (√)

kuey teow kungfu (x) / 
kuetiau kungfu (√)

koay teow kerang (x) / 
kuetiau kerang (√)

koeyteow udang (x) / 
kuetiau udang (√)
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Tak putus tarikh 
bubar dun

K erajaan negeri belum 
memutuskan tarikh 
bagi pembubaran 

Dun Selangor.
Menteri Besar Selangor, 

Datuk Seri Mohamed Azmin 
Ali berkata, perkara itu ber-
gantung kepada keadaan 
sama ada dibubar lebih awal 
atau selepas pembubaran 
Parlimen.

“Mandat diberikan oleh 
rakyat cukup kuat dan kita se-
karang mahu laksanakan 
mandat tersebut.

“Bergantung keadaan 

Bergantung 
kepada keadaan 

semasa 

NORAFIZA JAAFAR

RAWANG

awal atau kemudian lihat ke-
pada keadaan semasa,” 
jawabnya ringkas. 

Dalam perkembangan 
lain, beliau turut menjelaskan 
bahawa isu pengagihan ke-
rusi bakal diselesaikan dalam 
masa terdekat.

“Dah mula bincang dan 
dijangka selesai dalam satu 
atau dua hari ini.

“Soal saya bertanding di 
Gombak atau tidak itu dalam 
rahsia negara,” selorohnya.

Azmin yang juga 
Pengerusi Pakatan Harapan 
Selangor sebelum ini mem-
berikan jaminan isu peng-
agihan kerusi akan diselesai-
kan secepat mungkin.

Pengagihan kerusi se-
patutnya selesai pada 7 
Februari lalu namun terdapat 
beberapa kerusi yang belum 
dimuktamadkan susulan per-
tindihan diantara parti kom-
ponen dalam Pakatan 
Harapan.

Mandat 
diberikan 

oleh rakyat cukup 
kuat dan kita 
sekarang mahu 
laksanakan 
mandat 
tersebut."
- Azmin
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Kenyataan dangkal Ibrahim Abu Shah
SHAH ALAM - Pandangan me-
ngatakan negara ini akan hancur 
dalam tempoh dua tahun sekira-
nya pembangkang mengambil 
alih pemerintahan adalah tidak 
benar dan dangkal.

Timbalan Pesuruhjaya Pas 
Selangor I,  Datuk Dr Ahmad 
Yunus Hairi berkata, seperti di 
Selangor misalnya, negeri berjaya 
ditadbir dengan baik dan kebajik-
an rakyat diuruskan dengan ter-
atur tanpa memerlukan BN.

Beliau berkata,  sebelum ini kerajaan 
Kelantan yang ditadbir Pas juga pernah di-
dakwa akan bertahan beberapa tahun saja. 

“Tapi lihat, kita buktikan Pas mampu men-
tadbir lebih 25 tahun  dan hari ini diiktiraf 
pengurusan kewangan terbaik nombor satu 
di Malaysia. 

Katanya, peluang perlu diberi kepada Pas 
dan pembangkang mentadbir di pusat kerana 
yakin dapat mentadbir dengan lebih baik ber-
banding kerajaan hari ini.

Beliau berkata demikian mengulas 
kenyataan Senator Tan Sri Ibrahim Shah Abu 
Shah yang mengatakan Malaysia akan hancur 
dalam tempoh dua tahun sekiranya pem-
bangkang mengambil alih pemerintahan 

negara selepas PRU14. 
Ahmad Yunus berkata, 

pandangan ‘pemerhati politik’ 
memang begitu, malah rakyat 
tahu beliau (Ibrahim Shah) cen-
derung kepada Umno/BN. 

Dalam pada itu, Ketua 
Penerangan PKR Selangor, 
Shuhaimi Shafi ei turut senada 
dengan Ahmad Yunus dan me-
nyifatkan kenyataan Ibrahim 
Shah sebagai dangkal.

Beliau berkata, kenyataan itu 
dibuat tanpa kajian tepat dan sebelum ini pada 
PRU 2008, kenyataan serupa dikeluarkan oleh 
penyokong tegar Umno dan BN kepada peng-
undi di Selangor, namun selepas 10 tahun 
Selangor semakin kaya dengan rizab yang 
membesar mencecah 4 bilion.

“Apa yang disebut Ibrahim Shah adalah 
tidak berasas. Beliau bukan penganalisis atau 
pemerhati politik dan tidak mungkin pandang-
annya bebas dari pengaruh Umno. Beliau tidak 
mungkin akan jadi senator jika bukan pro-
BN.

“Nasihat saya padanya, hentikanlah san-
diwara dan wayang ini. Sejak zaman di UiTM 
beliau sangat perkauman dan terkongkong 
dengan pandangan Umno sahaja,” katanya.

AHMAD YUNUS

Headline Kenyataan dangkal Ibrahim Abu Shah
MediaTitle Sinar Harian
Date 05 Apr 2018 Color Black/white
Section Selangor & KL Circulation 160,000
Page No 17 Readership 509,000
Language Malay ArticleSize 165 cm²
Journalist N/A AdValue RM 1,625
Frequency Daily PR Value RM 4,875



GENDANG PRU14

PARLIMEN KUALA SELANGOR

  P96 Parlimen Kuala Selangor 
mempunyai tiga Dun iaitu Bukit 
Melawati (N10), Ijok (N11) 
dan Jeram (N12).

 Pada PRU13 
lalu, calon 
Umno, Datuk 
Seri Dr Irmohizam 
menang tipis dengan 
majoriti 460 undi apabila beliau 
mendapat 27,500 undi.

 Manakala lawannya, calon Pas 
ketika itu, Dr Dzulkifl y Ahmad 
hanya mendapat 27,040 undi.

 Pengundi bagi Parlimen Kuala 
Selangor adalah seramai 62,298 
orang dan mempunyai pecahan 
kaum iaitu Melayu 64% India 22% 

Cina 13%.

 Pada PRU13 lalu, 
jumlah yang keluar 

mengundi adalah 
55,474 orang iaitu 89 

peratus, manakala undi rosak 
pula sebanyak 934 (1 peratus)

 Parlimen ini adalah kubu kuat 
bagi Umno berdasarkan jumlah 
undi majoriti yang tinggi pada 
PRU13.

IRMOHIZAM

DZULKIFLY
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MBSA tawar kerja pada asnaf  
SHAH ALAM - 
Majlis Banda-
raya Shah Alam 
(MBSA) mem-
pelawa golon-
gan asnaf khu-
susnya ibu 
tunggal untuk 
memohon ker-
ja-kerja pem-
bersihan dan 
pencucian tan-
das awam di 
Taman Tasik 
Shah Alam,  di 
sini. 

Ketua Bahagian Korporat & 
Perhubungan Awam MBSA,  
Shahrin Ahmad berkata, pela-
waan melalui Jabatan Landskap 
MBSA itu bertujuan memban-
tu golongan yang kurang ber-
kemampuan untuk meningkat-
kan taraf hidup mereka. 

“Sebagai Pihak Berkuasa 
Tempatan (PBT) yang prihatin 
dengan permasalahan masya-
rakat, usaha ini juga merupakan 
sebahagian daripada inisiatif 
MBSA untuk mengurangkan 
masalah kemiskinan bandar di 
bandaraya Shah Alam. 

“Mereka yang berminat 
untuk memohon kerja ini per-
lu mematuhi syarat-syarat yang  
ditetapkan antaranya pemo-
hon perlu tinggal di kawasan 

pentadbiran 
MBSA dan be-
rumur dalam 
lingkungan 30 
ke 60 tahun 
serta syarat-sya-
rat lain yang 
ditetapkan, “ka-
tanya dalam 
satu kenyataan 
media. 

S h a h r i n 
berkata, pemo-
hon yang ber-
jaya juga perlu 
mematuhi sya-

rat-syarat lain antaranya tidak 
boleh ‘sub-let’ atau menyewa-
kan tawaran untuk kerja-kerja 
pembersihan dan pencucian 
tandas awam ini kepada pihak 
ketiga.

Menurutnya,  orang ramai 
yang berminat boleh menda-
patkan borang permohonan di 
Jabatan Landskap, Tingkat 7 
(Lif A), Bangunan Wisma 
MBSA. 

Katanya, tarikh tutup per-
mohonan adalah pada 10 April 
dan sebarang pertanyaan bo-
leh berhubung dengan jabatan 
Landskap MBSA.

SHAHRIN
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Azmin nafi dakwaan tangki air kosong

RAWANG - Menteri Besar Selangor 
Datuk Seri Mohamed Azmin Ali 
mendakwa Ketua Setiausaha 
Kementerian Tenaga, Teknologi 
Hijau dan Air, Datuk Seri Ir Dr Zaini 
Ujang tidak tetap pendirian.

Azmin berkata demikian susul-
an tindakan Dr Zaini yang kerap 
mengubah kenyataan berhubung 
isu air di Selangor.

Menurutnya, beliau menafi kan 
dakwaan terbaru Dr Zaini berkena-
an isu tangki simpanan air di se-
setengah kawasan perumahan di 
sekitar Selangor kosong.

“Dulu kata rizab simpanan air 
di empangan tak cukup namun 
bila diberikan penjelasan statusnya 
berada di tahap seratus peratus, 
beliau mengubah kenyataan ke-

pada isu air terawat pula.
“Selepas kita beri penjelasan 

panjang lebar  status air terawat 
meningkat dari tiga peratus kepada 
enam peratus kemudian hujung 
tahun ini mencapai 11.2 peratus, 
beliau mengubah kenyataan isu 
tangki air pula,” katanya.

Jelasnya, Dr Zaini tidak jelas 
tentang isu sebenar yang mahu di-
bangkitkan bagi menyerang keraja-
an negeri.

“Biar beliau putuskan isu se-
benar yang mahu dibawa untuk 
menyerang kerajaan negeri.

“Sudah semestinya dakwaan 
tersebut tidak benar itu sebab be-
liau selalu asyik ubah pendirian,” 
katanya.

Kelmarin, Dr Zaini menerusi 

Majlis Dialog Transformasi 
Nasional 2050 (TN50) dan 
Matlamat Pembangunan Lestari 
2030 di Management & Science 
University (MSU) mendakwa 
tangki simpanan air di sesetengah 
kawasan perumahan di sekitar 
Selangor kosong antara faktor pe-
nyebab kekerapan gangguan 
bekalan air.

Bagaimanapun, beliau enggan 
mendedahkan jumlah sebenar 
tangki air kosong yang dimaksud-
kan sebaliknya meminta persoalan 
tersebut diajukan kepada kerajaan 
negeri.

Zaini berkata, faktor cuaca bu-
kan penyebab kepada krisis air 
sebaliknya kerana pengurusan per-
khidmatan sumber air.

Azmin menyempurnakan pecah tanah projek membina jambatan  di Jalan Batu Arang-Batang Berjuntai, semalam.
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Batang Berjuntai, semalam.
Beliau turut mengingat-

kan agensi teknikal terlibat 
memastikan projek dijalan-

kan mengikut jadual ditetap-
kan, mengikut prosedur kerja 
dan pelihara alam sekitar.

“Pastikan pembangunan 

yang dijalankan berkualiti 
tanpa menjejaskan per-
sekitaran dan kemusnahan 
dengan mematuhi tatacara 

RM42.3 juta atasi kesesakan  

P rojek pembinaan 
jambatan di atas 
Lebuhraya Utara 

Selatan di Jalan Batu Arang-
Batang Berjuntai bernilai 
RM42.3 juta dijangka me-
nyelesaikan kesesakan trafik 
bagi kawasan tersebut.

Menteri Besar Selangor, 
Datuk Seri Mohamed Azmin 
Ali berkata, projek mengambil 
masa 36 bulan dan siap pada 

Azmin mengendalikan jentolak sebagai gimik perasmian majlis pecah tanah jambatan di Jalan Batu 
Arang-Batang Berjuntai, semalam.

Pembinaan 
jambatan ambil 
masa 36 bulan 
dan dijangka 

siap pada 2021

NORAFIZA JAAFAR

RAWANG 

2021 itu bertepatan dengan 
keperluan infra bagi kawasan 
Rawang yang kini jumlah 
penduduknya mencecah 
100,000 orang.

Menurutnya, projek itu 
diluluskan pada 2014 di ba-
wah peruntukan Jabatan 
Kerja Raya Selangor sebagai 
langkah penguraian trafik.

“Skop projek adalah 
membina jambatan baru de-
ngan tambahan dua lorong 
sepanjang 67 meter dan me-
naiktaraf jalan tuju ke jabatan 
serta jalan sepanjang 1.25 ki-
lometer daripada dua lorong 
kepada empat lorong.

“Projek turut melibatkan 
pembinaan tembok pe-
nahan,sistem perparitan ja-
lan, pengambilalihan tanah 
dan pengalihan utiliti terlibat,” 
katanya sewaktu majlis pe-
rasmian majlis pecah tanah 
jambatan di Jalan Batu Arang-

kerja yang ditetapkan.
“Pembangunan tidak 

boleh tertumpu di kawasan 
bandar sahaja tetapi dibawa 
ke kawasan luar bandar un-
tuk membina perbandaran 
baru termasuk di Rawang 
bagi menyeimbangkan ke-
rancakan ekonomi di 
Selangor,” katanya.

Jelasnya, anggaran asal 
projek tersebut adalah RM60 
juta namun melalui tender 
terbuka menerima tawaran 
RM42.3 juta hadiah kepada 
rakyat sebagai inisiatif keraja-
an negeri menyediakan ke-
perluan buat penduduk.

Projek tersebut 
diluluskan 
pada 2014 
di bawah 

peruntukan Jabatan Kerja 
Raya Selangor

info
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Azmin perli juri rancangan 
masakan antarabangsa

SHAH ALAM- Menteri Besar 
Selangor, Datuk Seri 
Mohamed Azmin Ali memerli 
juri rancangan masakan an-
tarabangsa menerusi status 
dimuat naik dalam akaun 
Facebook milik beliau, petang 
semalam.

Dalam status itu beliau 
turut memuat naik beberapa 
keping gambar yang me-
maparkan dirinya memasak 
hidangan rendang.

"Orang putih ada hati ajar 
orang Malaysia cara masak 
rendang. Meh sini Chef Min 
ajar masa rendang. Oh ya, 
ayam rendang tak 'crispy' 
ya?

"Kami rakyat Malaysia 
berbangga dengan juadah 
kami dan kami tahu bagaima-
na menyediakan dan meng-
hidangkannya. Bersikap ter-
buka terhadap tradisi kami 
dan kamu akan mempelajari 
sesuatu,"muatnaiknya dalam 
status itu.

Status itu menerima lebih 
3,000 emoji, ratusan per-
kongsian dan komen.

Rata-rata memuji 
Mohamed Azmin yang di-
sifatkan serba boleh dalam 
pelbagai bidang.

Netizen yang juga Adun 
Seri Serdang, Norhanim 
Ismail  dalam komennya 

mengucapkan tahniah ke-
pada Azmin.

"Tahniah MB...memang 
MB ni hensem bergaya tak 
dinafikan. Serba boleh. Arwah 
mak dia pernah cerita MB ni 
anak yang baik sangat.Itu 
yang boleh saya nyatakan.
Alhamdulillah,"katanya.

Seorang lagi netizen, 
Eddie Zainalabidin Rawa ber-
kata Mohamed Azmin adalah 
pemimpin yang dimahukan 
rakyat.

"Alamak...pakar masak...
bukan sahaja boleh me-
mimpin kerajaan negeri, ni 
macam lah kita mahu,"kata-
nya dalam kata-kata yang di-
luah menerusi ruangan ko-
men. 

Terdahulu, tular kisah se-
orang tukang masak, Zaleha 
Kadir Olpin yang didakwa ter-
singkir daripada pertanding-
an MasterChef UK kerana 
ayam rendangnya dinilai juri 
tidak rangup dan garing.

Azmin sediakan ramuan untuk masak rendang ayam.
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P enduduk bersama Lembaga 
Pembangunan Sekolah Jenis 
Kebangsaan Cina (SJKC) 

Choon Hwa Pandan, di Taman 
Lembah Maju, di sini, membantah 
tindakan Majlis Perbandaran Am-
pang Jaya (MPAJ) yang mengeluar-
kan arahan memberhentikan  
kerja di tapak sekolah itu.

Timbalan Pengerusi Lembaga 
Pembangunan SJKC Choon Hwa 
berkata, pihak berkuasa tempatan 
itu memberi alasan pihak kontrak-
tor yang dilantik oleh pihak sekolah 
untuk kerja pemotongan rumput 
itu telah melakukan kerja-kerja ta-
nah tanpa kelulusan MPAJ.

“Kerja pembersihan itu di-
laksanakan hampir dua minggu 

Leong Kok Wee bersama penduduk membantah tindakan MPAJ mengeluarkan arahan memberhentikan  kerja di tapak 
sekolah itu.

Penduduk bantah notis MPAJ 
Bimbang belukar di 

kawasan tapak 
sekolah jadi habitat 

haiwan berbisa

AHMAD ISMADI ISMAIL

PANDAN INDAH

lalu, MPAJ turut memberi arahan 
kepada kita agar mengemukakan 
pelan kelulusan kepada mereka 
dan perlu membaik pulih keadaan 
tapak seperti keadaan asal,”kata-
nya.

Kok Wee berkata, arahan MPAJ 
itu adalah tidak munasabah.

“Semak samun yang sudah kita 
bersihkan itu, adakah mereka 
mahu kita tanam balik? Kita ber-
sihkan semak samun itu supaya 
kita tidak mahu ia menjadi habitat 
haiwan berbisa seperti ular,” kata-
nya pada sidang media, di sini, se-
malam.

Menurutnya, tapak itu merupa-
kan rizab untuk bina sekolah.

“Penempatan semula sekolah 
yang kini terletak di Batu 18 Hulu 
Langat ke Ampang, tidak dapat di-
lakukan berikutan pembangunan 
sekolah itu tidak diluluskan oleh 
MPAJ.

“Kita telah buat segalanya se-
perti yang diarahkan oleh MPAJ, 
pihak sekolah juga telah me-
ngeluarkan kos RM25,000 melantik 
perunding untuk membuat lapor-
an Kajian Impak Trafik (TIA),” kata-
nya.

Beliau berkata, pihak sekolah 
berharap Kerajaan Negeri Selangor 
dapat memenuhi permintaan dan 
keperluan masyarakat.

“Saya berharap mereka dapat 
meluluskan pembinaan sekolah ini 
dengan segera,” katanya.

Sementara itu, Pegawai 
Komunikasi Korporat MPAJ, 
Norhayati Ahmad ketika dihubungi 
mengesahkan MPAJ telah me-
ngeluarkan notis tersebut.

“Semakan MPAJ mendapati 
pemaju melaksanakan kerja-kerja 
tanah tanpa kebenaran MPAJ,” 
katanya.

Penempatan semula 
sekolah yang kini 
terletak di Batu 
18 Hulu Langat 
ke Ampang, tidak 

dapat dilakukan berikutan 
pembangunan sekolah itu tidak 
diluluskan oleh MPAJ.
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Sumpah di MDKS.
Rahilah berkata, cabaran 

untuk berikan perkhidmatan 
prasarana terbaik sekali gus 
memenuhi keperluan pen-
duduk di daerah ini cukup 

besar namun pihaknya yakin 
jika ada kerjasama semua.

“Sedia maklum, MDKS 
perlu memberikan satu pem-
bangunan kemudahan infra 
yang terbaik dan pada masa 

sama, kena memahami ke-
hendak penduduk yang rata-
ratanya memerlukan ma-
cam-macam.

“MDKS cuba berikan per-
khidmatan sebaik mungkin 

YDP jamin jaga alam sekitar

M eskipun daerah ini 
r a n c a k 
m e m b a n g u n 

namun Majlis Daerah Kuala 
Selangor (MDKS) memberi 
jaminan akan terus 
memelihara kepentingan 
alam sekitar.

Yang Dipertua MDKS 
yang baharu, Rahilah Rahmat 
menjelaskan, pembangunan 

Realiasasi visi 
Perbandaran 

Lestari, 
Masyarakat 

Sejahtera

ARZIANA MOHMAD 
AZAMAN 

KUALA SELANGOR

yang rancak di daerah mem-
beri satu impak positif 
bagaimanapun kepentingan 
alam semula jadi yang ada 
akan terus dititikberatkan.

Menurutnya, kepenting-
an alam sekitar seperti pantai 
perlu dijaga sebaiknya dan 
mungkin ada kawasan pantai 
yang masih belum diterokai 
yang boleh dijadikan tumpu-
an pelancong.

“Sebenarnya usaha 
MDKS bukannya semata-
mata mahu mengejar ke arah 
perbandaran tetapi ke arah 
bandar raya itu sendiri dan 
pencapaian ini dilihat tidak 
mustahil seiring visi 
‘Perbandaran Lestari, 
Masyarakat Sejahtera’.

“Saya percaya dengan 
sistem yang kuat dengan ker-
jasama semua pihak, usaha 
ini dapat direalisasikan, insya-
ALLAH tidak lama lagi,” kata-
nya selepas Majlis Angkat 

kerana paling penting, niat 
bekerja itu kena betul dan 
berpaksikan kerana ALLAH,” 
katanya.

Rahilah yang mengganti-
kan Azhar Mohamed Ali itu 
dilantik sebagai YDP MDKS 
ke-13 dan sebelum ini ber-
khidmat sebagai pegawai 
tadbir dan diplomatik PTD di 
Pejabat Tanah dan Daerah 
Klang.

Ibu kepada tiga anak itu 
berkelulusan Ijazah Art in 
Economics, University of 
Missouri, Amerika Syarikat 
dan sarjana pentadbiran per-
niagaan, Universiti Teknologi 
Mara (UiTM).

 Anak kelahiran Melaka 
itu mula berkhidmat di 
Pejabat Tanah dan Daerah 
Petaling sebagai PTD pada 8 
Februari 2003 sebelum ber-
pindah ke Pejabat Tanah dan 
Daerah Klang pada 2 Jun 
2014.

Rahilah (kiri) menerima watikah penyerahan tugas yang disampaikan pemangku, Mohamad Yusli 
Askandar dan diperhatikan Setiausaha MDKS, Azman Dahlan.
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iservices untuk permohonan atas talian
KUALA SELANGOR – Majlis 
Daerah Kuala Selangor (MDKS) 
menyediakan satu perkhidmatan 
permohonan dan pembayaran 
tempahan dewan (e-tempahan) 
untuk kemudahan orang ramai.

Permohonan dan pembayaran 
tempahan dewan untuk aktiviti 
sukan badminton secara atas 
talian dibuka sejak 6 Mac 2018.

Pengguna boleh membuat 
permohonan melalui sistem 

iservices MDKS di alamat https://
iservices.mdks.gov.my.

Untuk keterangan lanjut, boleh 
hubungi Jabatan Penilaian dan 
Pengurusan Harta MDKS di talian 
0332891439 sambungan 1549.
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Basmi kawasan sampah haram

KUALA SELANGOR - Prihatin de-
ngan aduan orang ramai, Majlis 
Daerah Kuala Selangor (MDKS) 
menjalankan kerja pembersihan 
sampah di Jalan Sasaran-Kampung 
Bukit Kuching, di sini bagi meng-
elakkan limpahan sampah terus 
berlaku.

Kerja pembersihan itu di-
laksanakan kontraktor pembersih-
an yang dilantik bagi mengosong-
kan kawasan sekali gus menutup 
tapak pembuangan sampah ha-
ram.

Setiausaha MDKS, Azman 
Dahlan berkata, pihaknya sedang 
berusaha untuk menutup kawasan 
pembuangan sampah haram ter-
babit secara berperingkat kerana 
mencacatkan pemandangan selain 
kacau ganggu bau busuk.

“Kerja pemantauan juga di-

laksanakan secara berkala mana-
kala tindakan penguatkuasaan 
berterusan di kawasan tersebut me-
nerusi penguatkuasa yang tidak 
berpakaian seragam.

“Jika tertangkap, kadar kompaun 
maksima sehingga RM1,000 dan 
apabila disabitkan kesalahan, boleh 
didenda tidak melebihi RM2,000 
atau dipenjara selama tempoh tidak 
melebihi satu tahun atau kedua-ke-
duanya.

“Dan dalam hal sesuatu kesalah-
an yang berterusan, boleh sebagai 
tambahan didenda tidak melebihi 
RM200 bagi setiap hari kesalahan itu 
terusdilakukan,” katanya.

Orang ramai digalakkan untuk 
menyalurkan aduan secara dalam 
talian berkaitan perkhidmatan 
MDKS di Sistem Pengurusan Aduan 
Rakyat Kuala Selangor (SPARKs).

Kerja pembersihan dilaksanakan MDKS bagi membasmi kawasan pembuangan 
sampah haram di daerah ini.
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Selangor MB 
keeping 
everyone 
guessing 
RAWANG: Selangor Mentri Besar 
Datuk Seri Azmin Ah (pic) is keep-
ing everyone guessing on when the 
state assembly will be dissolved to 
pave the way for the 14th General 
Election. 

"It could be before Parliament is 
dissolved or after. However, the 
state government does not need an 
early mandate because we have a 
strong one in the 
last general elec-
tion and our 
focus now is to 
live up to the 
mandate," he 
told reporters 
here yesterday. 

The mandate 
of the Selangor 
government led 
by PKR expires in June this year. 

To a question whether Pakatan 
Harapan has finalised its GE14 list 
of candidates for Selangor, Azmin, 
who is also Selangor Pakatan chief 
and PKR deputy president, said it 
would be ready in a day or two. 

Selangor has 56 state seats with 
DAP holding 14, PKR and PAS 13 
each, Amanah two and two seats 
held by independents. 

Pakatan Harapan is made up of 
PKR, DAP, Parti Pribumi Bersatu 
Malaysia and Amanah . — 
Bernama 

Headline Selangor MB keeping everyone guessing
MediaTitle The Star
Date 05 Apr 2018 Color Full Color
Section Nation Circulation 338,368
Page No 14 Readership 1,032,000
Language English ArticleSize 86 cm²
Journalist N/A AdValue RM 4,345
Frequency Daily PR Value RM 13,034



Hilmi: Kapar 
Hospital 
delayed 
due to 
Selangor govt 
THE delay in the construction of 
Kapar Hospital, which was an-
nounced in 2013, is among others 
due to the procrastination of the 
Selangor government in approving 
land ownership grants. 

Deputy Health Minister Datuk 
Seri Dr Hilmi Yahaya said the Health 
Ministry had sent 12 letters to the 
state government since 2012 but it 
took the Selangor government more 
than one year to respond to every 
letter. 

"Currently, the application for the 
granting of land ownership is still 
under the jurisdiction of the Klang 
District and Land Office. 

"This causes the delay. The (feder-
al) government has asked Sime 
Darby to hand over the 20.23ha of 
land to the state government and 
we ask that the land be submitted to 
the Land and Mines Department 
director-general but on condition at 
a nominal rate," he told the Dewan 
Rakyat. 

Dr Hilmi was replying to a sup-
plementary question by G. 
Manivannan (PKR-Kapar) who 
wanted to know whether the 
Government had placed a time limit 
in the construction of a public hos-
pital. 

Dr Hilmi said the Health Ministry 
had agreed on the site of the land, 
which was handed over by Sime 
Darby for the proposed hospital 
construction and the ministry had 
submitted an application for the 
land ownership grant to the federal 
Lands and Mines (JKPTG) on Oct 11, 
2017. 

"Following that, the federal JKPTG 
submitted an application for the 
granting of land ownership to the 
Klang District and Land Office land 
administrator on Nov 29, 2017 to 
obtain the application approval and 
apply for the premium rate to be 
imposed on the state government at 
a nominal level," he said. 

Meanwhile, replying to a ques-
tion by Dr Izani Husin (PAS-

Pengkalan Chepa) on the 
Government's measure to restrict 
the sale of health supplements and 
food products that were dangerous, 
Dr Hilmi said unlicensed supple-
mentary products worth RM41mil 
were seized from 2015 until 2017. 
— Bernama 
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News 
MPAJ issues 
stop-work order 
to contractors 
clearing school land 
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The relocation of 
SJK(C) ChoonHwa 
to Lembah Maju in 
Ampang has been 
delayed after 
approval for the 
building plans was 
rejected by MPAJ 
because of the 
proposed land size. 

Local authority stops 
school from clearing land 
MPAJ says board did not get permission to clean site 
By SHALINI RAVINDRAN 
shaliniravindran@thestar.com.my 

AN ATTEMPT to clean up the proposed site 
for SJK(C) Choon Hwa in Lembah Maju, 
Ampang, was halted as workers received a 
stop-work order from the local council. 

Pandan MCA chief Datuk Leong Kok 
Wee, who is also the school's building com-
mittee vice-chairman, said contractors 
were engaged by the school to clear the 
site and flatten the ground. 

"We received complaints that the area 
was unsightly with overgrown grass as it 
has been empty for several years. 

"Worried about health hazards, we 
engaged a contractor two weeks ago to 
clear it up. 

"But, a week ago, they were issued a 
stop-work notice by Ampang Jaya 
Municipal Council (MPAJ)," he said. 

MPAJ public relations officer Norhayati 
Ahmad said the notice was issued as 
checks showed that the school had not got 
permission from the council to carry out 
earthworks. 

The notice by MPAJ states that the con-
tractors were in violation of Section 70A 
(1) of the Street, Drainage and Building Act 
1974 (Act 133) and were ordered to submit 
approval plans and restore the site to its 
original condition or risk being subjected 
to a fine of not more than RM50.000 and/ 
or prison term not exceeding five years. 

Leong urged the state government to 
fulfil its promise to complete the reloca-
tion of the school. 

Currently located at Batu 18, Hulu 
Langat, the school had received approval 
from the Education Ministry to relocate 
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in 2008. 
However, approval for the building plans 

were rejected by MPAJ on two occasions 
due to the proposed land size. 

According to the council's records, the 
total land size for the proposed site was 
3.6ha but the building plans only covered 
1.2ha. 

A letter to the school board stated that 
the minimum requirement for a school 
was 2.023ha, according to Selangor's man-
ual guidelines and state planning stand-
ards. 

The Education Ministry received a letter 
from MPAJ seeking an explanation on the 
use of the remaining 2.4ha. 

- The school's board of directors chair-
man Cheong Yew Hon said they were frus-
trated as MPAJ would not entertain any 
reapplication without a letter of explana-
tion from the Education Ministry. 

"We spent RM25,000 to prepare the 
Traffc Impact Assessment report and to get 
other technical details that MPAJ request-
ed, but they will not allow our reapplica-
tion to go through," he said. 
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Cheong with the stop-work order by MPAJ to cease site 
clearing works.at the site in Lembah Maju. 

- Persiara
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COUNCIL MOBILE COUNTERS 
• The Petaling Jaya City Council is oper-
ating its mobile counter at SS 24 Taman 
Megah from tomorrow to April 8, SS 6 
(near Giant) from April 9 to 11, at SD 
12/1 (near McDonald's and Mobil) from 
April 12 to 15, Dataran Glomac from 
April 16 to 17, SS 2/67 on April 18, PJU 
1/43 from April 19 to 20, PJU 10 
Damansara Damai (near McDonald's) 
from April 21 to 26 and Taman Dato 
Harun (near Kedai Pakaian Kawanmu 
and Nasi Kandar Pokok Kelapa) from 
April 27 to 30. The operation hours at all 
locations will be from 10am to 3pm. For 
details, visit www.mbpj.gov.my. 
• The Shah Alam City Council's mobile 
counter will be open on April 7 from 
11am to 5pm at AEON Big Bukit Rimau, 
Section 52, Shah Alam. For details, visit 
www.mbsa.gov.my. 
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ROAD CLOSURE 
The Shah Alam City Council (MBSA) will 
close Persiaran Bandaraya (Dataran 
Kemerdekaan), Persiaran Perbandaran, 
Persiaran Tasik, Persiaran Masjid, 

- Persiaran Dato' Menteri and Persiaran 
Damai on April 8 from 6.30am to 9.30am. 
For details, call 03-5522 2734. 
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New jetty paves way for 
development in Tg Sepat 
More recreational amenities in pipeline following upgrade of Lovers' Bridge 

The newly 
upgraded Lovers' 
Bridge in Taman 
Tanjung, Tanjung 
Sepat. 

By GRACE CHEN 
gracechen@thestar.com.my 

THE famous Lovers' Bridge in 
Taman Tanjung, Tanjung Sepat, has 
been rebuilt by the Selangor gov-
ernment at a cost of RM3.2miI. 

Stretching 306m into the Straits 
of Malacca, the sulphate-resistant 
concrete jetty replaces the wooden 
one that was built before the coun-
try's independence. 

The reconstruction also included 
a ramp, retaining wall and earth-
works in the surrounding area. 

Built in accordance to Fisheries 
Development Authority's guidelines, 
there is a crane at the end of the 
jetty, which is a more convenient 
method for fishing boats to unload 
their catch. 

Selangor Local Government, New 
Village Development and Legalising 
of Factories committee chairman 
Ean Yong Hian Wah, said further 
development in the form of eateries 
and other recreational amenities 
would be available at the square. 

Also present was Kuala Langat 
District Council Engineering direc-
tor Zulkefli Mohamed Arif, who said 
the council had opened the project 
to selective tender and the deadline 
was April 30. 

Among the projects planned are 
20 food stalls, 10 Mosks, three gaze-
bos, a 34-bay carpark and disabled 
friendly toilets. 

There is also a plan to build a 
Buddhist temple for a deity known 
to locals as "The One With A 
Thousand Surnames". This place of 
worship will cover 0.4ha of land 
and is targeted for completion in 
December 2019. 

Ean Yong said before the bridge 
upgrade, the area drew about 2,000 
tourists on weekends. 

With new amenities, this 

number is expected to increase 
along with the economical benefits. 

Urgent plans for the jetty's 
upgrading were put together after 
its sudden collapse in June 2013. 

Tanjung Sepat Indah Village 
Development and Security 
Committee (JKKK) head Tai Hoo 

Chong was there when the jetty 
collapsed. 

"Thirty of us, including Tanjung 
Sepat assemblyman Mohd Haslin 
Hassan, were at a site visit at the 
jetty. 

"Suddenly, we heard loud crack-
ing sounds. Those following behind 

managed to run back to the shore, 
but Haslin and I fell into the sea," 
said Tai who sustained fractures in 
the incident. 

Tai is pleased that the upgrade 
works was completed. 

He said fishing boats could now 
save up to two hours of travelling 

time as they previously had to wait 
for high tide to set their boats 
adrift. 

Sepang Municipal councillors 
Lwi Kian Keong and Henry Tong 
said the jetty was popular among 
fishing enthusiasts and visitors 
looking to catch the sunset. 
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JMB struggling to maintain low-cost flats in Serdang 

Allan (second from left) and Yuen Keong (second from right) meeting with 
Seri Pulai apartments residents about the rubbish issues they are facing. 

By NOEL FOO 
noelfoo@thestar.com.my 

THE lack of civic-mindedness in 
Seri Pulai apartments in Serdang is 
posing a challenge to its joint man-
agement body (JMB). 

Many residents at the low-cost 
flats toss their rubbish around hap-
hazardly instead of placing them in 
the bins provided. 

Serdang MCA public complaints 
bureau chief Allan Liew said some 
residents had even resorted/o 
burning piles of rubbish left on the 
ground in the apartment's refuse 
houses. 

Allan and Serdang MCA division 
chairman Datuk Liew Yuen Keong 
visited the flats to take a closer look 
at issues concerning rubbish and a 
leaking underground water pipe. 

Two residents, who declined to 
be named, lamented that while 
some residents made use of the 
rubbish bins, a handful of resi-

dents continue to litter. 
They said some residents 

entrusted their children with the 
task of dumping rubbish, but did 
not teach them to use the bins, so 
the rubbish ended up on the 
ground. 

As rubbish collectors only clear 
rubbish placed in the bins, the ones 
on the ground were left there, in 
addition to bulk waste such as fur-
niture. 

Indah Water Konsortium (IWK) 
representatives were also present 
to investigate the source of water 
near a manhole, but they con-
firmed the water was not from the 
sewers. 

Seri Pulai JMB chairman Dr 
Shankar Ganesh said the water 
pipe was repaired several times in 
the past, but the most recent dam-
age was attributed to underground 
cable replacement works. 

Allan urged the contractors 
responsible for cable works to take 

responsibility for the damage and 
work together with Syarikat 
Bekalan Air Selangor Sdn Bhd to 
fix the leaking pipe. 

Dr Shankar also asked the local 
authority to help the JMB, especial-
ly in regards to maintenance. 

"The collection of maintenance 
fees here is quite poor and there is 
only so much that the JMB can col-
lect from low-cost flats residents. 

"We cannot expect them to 
maintain everything with the little 
funds collected," said Allan. 

With less than 30% of residents 
paying their maintenance fees, Dr 
Shankar said the JMB often did not 
have enough to cover maintenance 
costs. 

Yuen Keong suggested that the 
Urban Wellness, Housing and Local 
Government Ministry study and 
review the way low-cost flats were 
managed as many of them faced 
similar issues such as littering and 
break-ins. 
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MPSJ awards traders committees and street markets 
By JADE CHAN 
jade@thestar.com.my 

OUTSTANDING traders committees 
and street markets in Subang Jaya, 
Puchong, Seri Kembangan and 
Serdang were recognised by 
Subang Jaya Municipal Council 
(MPSJ) at a special awards ceremo-
ny. 

The half-day event for the 
Traders Coordinator and Action 
Committee (J3P) began with a semi-
nar, followed by the unveiling of a 
new J3P logo before ending with 
the awards ceremony 

The seminar featured modules 
on waste management, health and 
hygiene, e-wallet, as well as the 
functions and roles of J3P commit-
tees. 

Established in February 2016, 
the J3P deals directly with MPSJ 
through its Licensing Department. 

It aims to ensure good govern-
ance and efficient management of 
morning and night markets 
through smart partnerships with 
MPSJ. 

The J3P functions as an interme-
diary between traders and MPSJ, 
helps the council coordinate and 

arrange trading spaces, identifies 
problems faced by traders and 
also helps in terms of cleanliness, 
waste management, as well as 
safety and hygiene aspects. 

The Licensing Department mon-
itors 20 night markets and 12 
morning markets in Subang Jaya, 
USJ, Putra Heights, Kinrara, 
Puchong, Serdang and Seri 
Kembangan. 

Present at the awards ceremony 
were Selangor Youth Generation 
Development, Sports, Cultural and 
Entrepreneurship Development 
Committee chairman Amirudin 

Shari and MPSJ president Noraini 
Roslan. 

"The J3P concept by MPSJ is the 
first of its kind in Selangor. If its 
formula is successful, we hope to 
extend it to other local councils in 
the state. 

"I also hope J3Ps will create new 
innovations, such as a smart sys-
tem management for traders," 
Amirudin said. 

He added that part of his plans 
as state exco for entrepreneurship 
development was to empower 
micro traders to be of a certain 
standard and quality as well as to 

improve their understanding to 
become better entrepreneurs. 

"The J3P concept is about 
empowerment at grass-roots level, 
by getting traders themselves to be 
part of a committee to manage 
their trading space," said Noraini. 

Awards given at the event 
included Best Morning Market, 
Best Night Market, Best J3P, Best 
J3P Leader and Best J3P Committee 
Members for last year. 

Noraini also presented prizes to 
the top five winners of MPSJ's 2017 
Landscape Photography 
Competition. 

Headline MPSJ awards traders committees and street markets
MediaTitle The Star
Date 05 Apr 2018 Color Black/white
Section Metro Circulation 338,368
Page No 6 Readership 1,032,000
Language English ArticleSize 203 cm²
Journalist Jade Chan AdValue RM 4,872
Frequency Daily PR Value RM 14,616



MPSJ holds carnival with aim to 
promote local entrepreneurship 
By WONG SUIT YEE 
metro@thestar.com.mv 

THE Subang Jaya Municipal Council 
(MPSJ) Entrepreneur Carnival 
offered various fun-filled activities 
and booths at Kompleks 3K, SS13 
Subang Jaya last weekend. 

Ninety-four booths were set up 
from 8am to 5pm, offering a wide 
range of products and services 
including food, handcrafted items 
and even health screening. 

Among the activities were semi-
nars and talks on entrepreneurship 
as well as workshops on various 
topics, including how to make rod 
canai or durian crepe, as well as a 
music workshop. 

The carnival aimed to empower 
local entrepreneurs by providing 
them a platform to engage with the 
community and equip them with 
relevant knowledge. 

"Through the event, we hope to 
build a vibrant community. 

"This is a good and creative initi-
ative by MPSJ to promote local 
entrepreneurship, by including the 
women and the Bottom 40% (B40) 
category. 

"One of the challenges that entre-
preneurs face is promoting their 
products as advertising costs a lot," 
said Selangor Youth Development, 
Sports, Cultural and Entrepreneur-
ship Development Committee 

Amirudin (centre) and Noraini (right) at a cake-cutting ceremony during 
the launch of the MPSJ Entrepreneur Carnival. 

chairman Amirudin Shari. 
"Successful and sustainable 

entrepreneurs are those who pos-
sess knowledge, skills, persistence 
and pioneer mindset. 

"With the correct strategy, they 
will be able to use social media to 
do so and this saves costs," he said. 

Meanwhile, MPSJ president 
Noraini Roslan said the carnival 
was held in line with the council's 
2012-2030 strategic plan. 

"We are offering cooking work-

shops to equip the young with 
skills. 

"The disabled are given equal 
opportunities to enhance their 
entrepreneurial skills and sell 
their products at the carnival," she 
said. 

Subang Jaya assemblyman 
Hannah Yeoh, who was later pres-
ent for the opening ceremony of 
the senior citizen centre at 
Kompleks 3K, said everyone was 
welcome to utilise the space. 
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‘STATE GOVT TO BLAME
FOR PROJECT DELAY’

THE delay in the construction
of Kapar Hospital is the
fault of the Selangor govern-
ment, the Dewan Rakyat was

told.
Deputy Health Minister Datuk Seri

DrHilmi Yahaya said the Selangor gov-
ernment had yet to approve the ap-
plication for land ownership grants for
thehospital, whichwas announced five
years ago.
He said theministry had been trying

to get the grants since 2012, but to no
avail. The ministry had sent 12 letters
to the state government since 2012,
and each letter was replied after one
year.
“(To solve the problem), theministry

submitted an application for the land

to be granted to the Land and Mines
Department on Oct 11 last year,” he
said in reply to a supplementary ques-
tion from G. Manivannan (PKR-Ka-
par).
Manivannan had asked whether the

ministry had set any time limit for hos-
pital projects nationwide.
Dr Hilmi asked for Manivannan’s as-

sistance to get the land in order to
speed up the construction of the hos-
pital.
“Other than thehospital, theFederal

Government has approved the con-
struction of a health clinic with three
quarters in Kapar at a cost of RM25.7
million.
“The project started on Aug 29 last

year and is expected to be completed
by Sept 15 next year.”

Selangor govt has yet to
approve applications for
land ownership grants,
says deputy minister

KAPAR HOSPITAL

REPORTS BY:Mohd Anwar Patho Rohman, Hidir Reduan, Luqman Arif Abdul Karim, Nor Ain Mohamed Radhi and
Siti Nur Mas Erah Amran
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UNHAPPY WITH RECYCLING CENTRE

ARECYCLING centre op-
erating from a residen-
tial area in Kampung
Baru Seri Kembangan

has long been a thorn in the res-
idents’ s i d e.

Serdang Federation of Chinese
Associations president Datuk
Yap Pian Hon said residents fre-
quently complained about the
centre, which had been around
for a number of years.

He said the centre, which op-
erated from a house in that area,
was used as a port to gather and
store discarded items.

Yap claimed the operator
treated the facility as a dumping
g ro u n d .

“Besides hygiene concerns,
residents are worried the centre
may go up in flames as flam-
mable items, such as old news-

papers, magazines and other
p a p e r s ,  a r e b e i n g s t o r e d
t h e re.

“T h e re ’s going to be a big prob-
lem if the recyclable goods are
exposed to fire. This is not good
for the environment,” he said re-
c ently.

Yap said the residents had time
and again expressed their dis-
comfort over the issue.

“It is a nuisance to those living
in the area. I don’t know if the
operator has a permit to conduct
business there.”

Yap claimed the residents had
contacted the Subang Jaya Mu-
nicipal Council and Serdang
member of parliament Dr Ong
Kian Ming to lodge complaints,
but had so far received poor re-
sponse from them.

“The ‘wakil rakyat’ (Ong )
claims to be a person who up-
holds environmental concerns,
so I hope he’ll do something
about this issue soon.

“The people’s needs should be
u p h e l d .”

Kampung Baru Seri Kembangan folk concerned about hygiene and flammable items stored there

MOHD ISKANDAR IBRAHIM
AND VEENA BABULAL
KUALA LUMPUR
cnews@nstp.c om.my

COMPL AINTS

Serdang Federation of Chinese Associations president Datuk Yap
Pian Hon (inset) says Kampung Baru Seri Kembangan residents
frequently complain about the recycling centre, which is used as a
port to gather and store discarded items. PIX BY AIZUDDIN SAAD
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‘Calls to solve traffic woes falling on deaf ears’
KUALA LUMPUR: Four years ago,
the Selangor government em-
barked on an ambitious RM36
million road project to solve
the traffic congestion in Kam-
pung Baru Seri Kembangan.

However, community groups
said the project had worsened
the issue and local traders had
complained that their businesses
had been affected.

Serdang Federation of Chinese
Associations president Datuk
Yap Pian Hon said the system
implemented in Jalan Besar and
two other residential roads in
April 2014 had only made mat-
ters worse.

He said traffic during peak
hours was still bad and had mere-
ly shifted from Jalan Besar to var-
ious access and exit points within
the roads in Seri Kembangan.

“Some cars are using the Seri
Kembangan and Serdang Raya
new village roads to bypass the
main road (where the road sys-
tem has been implemented).

“This is causing congestion in
the new villages,” he said during a
street check here recently.

Yap said there was a daily crawl
stretching as far as 2km b efore
and after the Mines Toll Plaza on
the Sungai Besi Highway heading
to Seri Kembangan. This, he said,
was due to the closure of the turn
towards Jalan Besar to facilitate
the project.

“There is also a long queue of

vehicles from the PLUS North-
South Highway turn-off into the
Selangor Turf Club and back to
Seri Kembangan every evening.”

Yap claimed that last year
alone, there were more than 300
accidents in Jalan Besar as it
was used as a bypass to go to
Sungai Besi, Puchong, Balakong

and Kajang.
He said more than 100 shop-

houses had closed down as the
road was now being used as a
t h o ro u g h f a re.

“Business is bad because the
community here used to walk to
the shophouses, but the road
now is too dangerous to cross. A

petrol station here has also
closed down as a result.”

Yap said Phase 2 of the project,
which was reportedly scheduled
for 2015 to widen the affected
roads, had yet to take off.

As the traffic lights were re-
placed with two U-turns for mo-
torists to get to Jalan Utama and
Jalan Serdang Perdana from the
Sungai Besi Highway, motorists
made the matter worse as they
used the inner roads in Kampung
Baru Seri Kembangan and Ser-
dang Raya to avoid the one-way
road, which triggers mini jams in
the new village.

Yap said residents claimed that
they had tried to raise the issue
with Serdang member of parlia-
ment Dr Ong Kian Ming to no
ava i l .

He claimed that the project was
carried out without proper en-
gagement with the community.

Maureen John, who lives in
Taman Universiti Indah, con-
firmed that the rush-hour crawl
took 45 minutes to clear. By Mohd
Iskandar Ibrahim and Veena Bab-
ulal

Many shophouses
in the Kampung
Baru Seri
Kembangan area
have closed as
Jalan Besae is
used as a
thoroughfare . PIC
BY AIZUDDIN SAAD
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他说，两个民众会堂都有完善巷 

的设备，包括更衣室、厕所及泊车 

场等。 
“双溪比力要发展，除了要推动 

旅游业外，当地的基设也要完善准 

备，这项计划可以让居民在民众会 
堂内办活动、讲座会、运动会及宴 
会，为民众带来一个聚集的好地 
方。“ 

tig], 

雪邦布特5 

鼓勵多進行健康運動 

建民衆會堂 

•童征航：双溪比力 

要发展，当地基设要 

完善。 

•新建雪邦布特拉民众会堂概念图，当完工后，当地民众可利用它作为宴会或是举办活动的地 

点，同时也可在内打羽球。 

(雪邦4曰讯）双溪比力 

及雪邦布特拉的居民有福 

了！ 

雪邦市议会为了鼓励当地 

民众多进行健康运动及让居 

民有一个举办活动的地方， 

因此将会在上述两个地点重 

建或新建民众会堂，供当地 

居民使用。 
雪邦市议员童征航指出， 

原本在双溪比力地区的旧民 
众会堂内只有一个羽球场， 

随著当地的人口及房地产项 

目的增加，该民众会堂及羽 

球场都已经无法负荷当地居 

他说丨°因此，雪邦市议会 

于去年9月先后批准翻新及 

新建共两间位于双溪比力及 

雪邦布特拉的民众会堂。 

料年中完工 

“新的双溪比力民众会堂 

将拥有3个羽球场，而雪邦 

布特拉的民众会堂将会有2 
个羽球场，届时整个临近 
地区爱好羽球运动的居民 
将可使用这5个羽球场打羽 
球o “ 

k指出，重建双溪比力民 
众会堂的费用为 2 2 6万 5 6 5 7  

令吉，而新建雪邦布特拉 

民众会堂的费用则是253万 
令吉，一共是479万5657令 
士 
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家贤也指 
，°出，该中 

心的重建计划， 

目前得到了官方 

的批文，唯细节 

上仍有待开会讨 

论。 
°他坦言，数年 

前，该中心的 

重建计划原本仅 

需约8 0万令吉， 

可是这几年的经 

济情况，百物上 

涨，导致建筑费 

也涨价不少，因 

(吉隆坡4日讯）美门残障关怀基金会 

副总千事潘银珠指出，甲洞美门残障关 

怀中心近年来所得到的社会捐助少了很 

多，希望各界善心人士能够持续给障友 

关怀。 

她说，该中心于7月21日在中心前的空地举 

办“2018真心关怀慈善嘉年华”，以便筹募中 

心障友一年的生活费，目标为15万令吉，故呼 

吁各界支持这项活动，给他们物资或其他形式 

上的协助，以应付生活开销。 

她今日出席甲洞美门残障关怀中心举办的 
“残障曰常援助品移交仪式”暨“2018真心关 

怀慈善嘉年华”新闻发布会时指出，善心人士 

可提供食品、货品或向他们购买固本等形式来 

出席新闻发布会者包括泗岩沫国会议员林立 

迎、士拉央市议员游佳豪、甲洞国阵协调员王 

胜龙、基督教卫理公会中部第一教区教长郭进 

吟、社会关怀执行会主席刘长武、美门残障关 

怀基金会甲洞中心主席蔡宗荣、执行主任邓家 

贤、副圭席盛德祥和委员颜子钧。 

障友曰用品年花萬五 

潘银珠指出，除了 15万令吉的生活费，该中 

心障友每年也得花1万5000令吉在日用品上， 

因许多障友不像普通人一样方便如厕，尤其在 

外，故需要用到辅助品。 

她也说，障友除了面对这方面的不便，在外 

也同样面对许多行动设施的障碍，希望相关单 

位能够在这方面多作考量，为障友设立更方便 

7月辦“真心關懷慈善嘉年華” 
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此预算得提高至 

大约170万令吉。 

他说，该中心 

目前筹得120多万 

令吉，唯仅能作 

外壳费用，内部 

设施等需估计50 

万令吉。 

他指出，待嘉 

年华的准备完成 

后，便将专注在 

重建计划上。 

此外，游佳豪 

支持他们。 的环境。 

_免六於 

I、 ,̂̂ 0 I 

5
0

萬 

也承诺，将连同 

林立迎团队，呼 

吁吉隆坡市政局 

以专业方向来提 

升市内的无障碍 

设施。 

除此，林立迎 

也在会上捐助 

2000令吉给该中 

心。 
•林立迎（左5)移交捐款支票给甲洞美门残障关怀中心，由邓家贤（左6)代领。左起为盛德 

祥、颜子钧、刘长武、郭进吟、游佳豪（右2起）和潘银珠。 
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路洞補不到一週又爛 
鄭東和抨兩造馬虎處理 

(沙登4日讯）雪州水供有 

限公司的承包商多次维修，但 
SK14/3路不到一个星期再度出 

现窟窿，担心道路使用者，尤 

其是摩哆骑士的安全受到威 
胁。 

马华史里肯邦安州选区国阵 

协调员兼马青沙登区团署理团 

长郑东和也质疑梳邦再也市议 

会和雪州水供有限公司，马虎 

处理道路坑洞问题，尤其是 
“补洞”工程。 

郑东和率领马青委员再次巡 
视SK 14/3路的路洞，发现路面 

不断有漏水的迹象，不排除道 

路底下的水管又再次破裂。 
他说，该路的路洞和路面损 

坏情况也比之前更加严重，严 

重威胁摩哆骑士安全，尤其是 

晚上和下雨时段。 

他指出，雪州水供有限公司 

已曾多次前来修补该路洞，可 

是不到一个星期，路洞又再次 

重现，引起居民和道路使用者 

的怨声载道。 
“SK14/3路是上班族经常使 

用的道路，这也是通往沙登新 
村其中一条主要道路，车流量 

繁忙，为了公路使用者的安 

全，梳邦再也市议会必须与雪 

州水供有限公司跟进情况， 

确保承包商有认真进行维修工 祖 ” 
feo 
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•曹隆贤（左起） 

问题。 

林俊铭和郑东和前往SK14/3路，巡视路洞 

>•- -• r.-*' - ,>* -‘ - -j-i 

纖域 
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(沙登4日讯）沙登拉也坡，导致笮小的路段险象 

(Serdang Raya ) 3/7路环生，频频发生小碰撞事 

的拦杆，自2年前遭撞毁件。 

后，许多重型罗厘为避过 基于以占道路也没有指示牌 

大街而改用此路通往吉隆和方向指示，一些驾驶者也会 

误为单向道，形成交通隐优。 

马青沙登区团署理团长郑东 

和今早前去巡视路面时，促请 

梳邦再也市议会和国州议员关 
注此事，并赶在意外发生前重 
新装上栏杆，阻止重型罗厘使 

用该桥梁。 

單向道造成“後遺症” 

他指出，上月31日，一名公 

众驶到桥梁处时，反方向正来 

著一辆重型罗厘，幸好前者来 

得及刹车才没酿成意外。 
他说，以前，该桥梁路段的 

两个出入口都有栏杆，相信是 

阻止3吨以上的罗厘行驶，估计 

原因是道路窄小及避免桥梁无 

会负荷重量。 
“在沙登进行单向道及栏杆 

被撞毁后，重型罗厘为避过大 

街的阻塞而使用3/7路，因此 
这是单向道所造成的‘后遗 
gg' o " 

郑°东和指出，以往还有栏杆 

时，重型罗厘必须使用大街、 

沙登岭工业区14/1路。 

他促请市议会尽快为道路画 

上方向箭头，以免重型罗厘以 

为该路是单向道，同时研究桥 

梁是否适合继续让罗厘使用。 

出席者还有委员林俊铭、曹 

隆贤，及史里肯邦安联邦村委 

会副主席吴军龙。 

•郑东和（右2)批评地方政府和国州议员，在3/7路的交通安 

全问题上后知后觉。左起是林俊铭、吴军龙及曹隆贤。 

•江日华(60岁) 冀重新安裝欄杆 
；^关路段已多次发生意外，数月前才有骑著摩哆的妇女被撞。 
H 栏杆能起到一定的作用，希望地方政府重新安装。 •自从栏杆被撞毁后，大小型罗厘都会使用3/7路，从而避过 

大街的阻塞。 

窄路纖國 
地點：沙登拉也3/7路 欄杆撞毀後重型車趁機川行 

Page 1 of 1

05 Apr 2018
China Press, Malaysia

Author: No author available • Section: Central • Page: C2 • Printed Size: 708.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 13,966.00
PR value: MYR 41,898.00 • Item ID: MY0032203170

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



•加影绕道整 

条道路高高底 

底，路况欠 

佳。 

(加影4日讯） 

士毛月（Semenyih) 

地区近几年来蓬勃发 

展，加影烧道（Kajang 

Bypass )的交通流量也随 

之激增，加影市议会将拨款 

50万令吉提升绍佳娜英比安 

(Sauj'ana Impian)路口，以 

疏解加影绕道交通阻塞情况。 

加影绕道是士毛月往蕉赖及吉隆坡的 

主要道路，随著士毛月地区近年不断开 

发，人口及车辆在这几年可说是翻倍增长， 

导致加影绕道交通流.量激增，开始有交通阻塞 

问题，尤其是上下班时段及周末中午时段。 

公正党加影市议员李仁英说，为了快速疏散加 

影绕道的交通，市议会正进行绍佳娜路口提升工 

程，有关工程费约50万令吉，工程从去年12月开始进 

行，预计今年4月可竣工。 

綠燈時間更長 

他说，在这项工程下，从士毛月往蕉赖（Cheras) 

及吉隆坡方向，会有两条直走车道，驾驶人士日后无 

需再停在绍佳娜路口等红绿灯。 
“而右转进人绍佳娜住宅区，也会从原本的一条车 

道增加至两条车道，并且增设‘个U转，让驾驶人士 

U转往士毛月方向。” 

他向《中国报》记者透露有关工程进度时，这样 

指出o 

他k，这项工程除了可以疏散士毛月往吉隆坡的 

车辆，也可以让吉隆坡往士毛月方向的绿灯时间 
可以长一些。 

询及从士毛月方向右转进入绍佳娜的路口处， 
有一个新增安全岛及红绿灯的安全性时，他说， 

之前承包商在安全岛上建设-个红绿灯，但建 
错，如今已拆掉有关红绿灯，剩下一个安全岛。 

“有关安全岛工程还未完工，还需要一些安 
全措施。” 

07.佳娜英比安路口提升 
，口：中，，有驾驶人•泰不习 

惯新道路规划，硬闯路口 

安-圣岛。 
’从毛月到绍佳娜英比 

安路口红绿灯处，目前有4 

条车道，’原本有3条车道为往舎隆坡 

方向的直走车道，另一条是右转 

进入绍佳娜英比安的车道。 

不过，路口提升工程将 

往吉隆坡方向的3条直走 

车道，缩减为两条车 

道，为右转方向增 
多一条车道。 

•当地居民 

冯振豪向 

《中 

国 

不習慣新路規劃" 

駕駛番 
报》指出，細勺道路规划后，®些驾 

驶人3：使用右转车道，来到路口时却 

闪过路口的安全岛，直走往吉隆坡方 

向，十分危险。 
他说，该安全岛上之前有一支新的 

红绿灯，但之后被拆掉，只留下安全 

岛。 
"！也认为，若要解决加影绕道交通阻 

塞问题，市议会或许可关掉绍佳娜路 

口，让驾驶人士到特易购霸级市场前 

进行U转。 

“虽然这项建议不方便绍佳娜英比 

安地区的居民，但却比较安全，又可 
解决交通阻塞问题。” 

IHSMP 

•加影绕道己移交市议会管理。 

布麗瑪紹佳娜或增建高架橋 

•绍佳娜英比安路口增多一个红绿灯供右转后，地上的交通指示线未及时更新。 

玛绍佳娜(Prima Saujana )的 

主要出入口处增建一座高架天 

桥，直接衔接到加影绕道。 

公正党加影市议员李仁英 

说，兴建天桥的好处是，可 

以疏缓贞纳丽斯路（ J a l a n  

Jenaris)路口的交通。 
“这项计划还在考虑之中， 

由于所需的工程费庞大，需要 
向州政府申请拨款。” 

他说，加影绕道从特易购霸 

级市场前面的路段，直到布丽 

玛绍佳娜商业中心的路段目前 

属市议会管辖，商业中心之后 

的路段由工程局管辖。 
“曰后市议会会把整条道路 

移交给工程局，由该局负责维 
修。” 
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不僅是巫伊黨之爭 

(加影4日讯）来届大 

选，乌冷囯会议席以及选 

区内的两个州议席，即杜 

顺大州议席以及士毛月州 

议席，预计将掀起至少三 

角战。 

乌冷国会议席在过去两届大 

选都是巫统与伊斯兰党之争， 

不过，随著国内政局改变，伊 

斯兰党与希盟分裂后，希盟肯 

定会派盟党诚信党上阵，而连 

赢两届的伊斯兰党也肯定不会 

放弃乌冷国席。 

原本只在士毛月活动的社会 

主义党，也有意插上一脚竞选 

乌冷国席，这意味著，乌冷国 

席将至少掀起四角战。 

本报探悉，伊党乌冷国会议 

员仄罗斯里已确定守土，而社 

会主义党总秘书阿鲁，早前也 

宣布将竞选乌冷国席，两人将 

对上巫统及诚信党候选人。 

据本报了解，巫统乌冷国席 

候选人有两名人选，即巫统雪 

州联委会秘书兼士毛月州议员 

拿督佐汉以及乌冷区部委员阿 

兹曼，不过，至今未确定由谁 

上阵。 

佐漢或攻打國席 

55岁的阿兹曼是名银行高级 

经理，来自士毛月荅玲珑，是 

非政府组织士毛月关怀阵线 

(GPS)主席，他也是加影医院 

巡察员。 

而连任两居士毛月州议员的 

佐汉，来届可能守土，也可能 

更上一层楼攻打国会议席。 

在2008年及2013年大选，仄 

罗斯里在一片反风中轻松中 

选，他在2008年对上巫统乌冷 

强人拿督玛基曼，得票3万6124 

张，以1745张多数票首次中 

•巫统两天前推介甘榜宁津投票中心。 

•阿鲁（左2起）早前在士毛月巴刹向选民介绍该党士毛月州 

议席候选人聂阿茲。 

伊黨守土難佔上風 

选。 

2013年大选，仄罗斯里守土，对上巫统 

阿兹哈丽沙，仄罗斯里以6万4127票再次中 

选，多数票是1万7267� 

-4-报探悉，伊党杜顺大州议 

+员拉查里会在来届大选 

守土，硬碰巫统及行动党候选 

人。 

拉查里在上届大选以2万2161 

张票，击败得票1万8090张的巫 

统原任议员依斯迈沙尼，当年 

他的多数票是40T1张。 

来届大选若是H角战，拉查 

里或许不会占上风。 

自与伊党分裂后，行动党就 

已经为美女加影市议员杨赛夫 

拉铺路，希望推她上阵杜顺 

大，惟最后一分钟会否出现变 

挂仍然难以预测。 

至于巫统杜顺大州议席候选 

人，巫统雪州联委会秘书拿督 

佐汉向《中国报》透露，杜顺 

大候选人名单有3名，包括国阵 

杜顺大州选区协调员末欣、前 

乌冷国会议员拿督玛基曼以及 

巫统女青年团代表，不过，至 

今未确定由谁上阵。 

至于他本人会否在士毛月州 

选区守土，他笑言：“本周或有 
答；案。“ 

士°毛月州选区在上届大选上 

演三角战，来届大选估计至少 

四角战。 

公正黨候選人未拍案 

上届大选，佐汉对上社会主 

义党阿鲁及公正党哈米迪，结 

果得票1万7616张，以4145张多 

数票击败得票1万34T1张的哈米 

迪以及得票5568张的阿鲁。 

来届大选，社会主义党将派 

出年轻候选人聂阿兹，与巫 

统、公正党及伊斯兰党争夺士 
毛日小卜I席 

公正党°候选人人选至今未有 

定案，消息指该党加影市议员 

拉贞达有意上阵，不过，该党 

未有最后决定。 

至于伊党士毛月州席候选人 

人选，同样未有最后决定。 

社
I
I

大 
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么fa吉指出，周二（3曰）是他任 

相满9周年，这期间国阵政府 
一直做得很好，而这一切正正离不 

开公务员的强大支持。 

他说，当国家领导仍在公共利益 

范围，并且没有暴政元素时，公务 

员就必须对领导绝对忠诚。 

他强调，政府已尽一切努力，维 

护和人民利益和福利，包括落实一 

马援助金、人民组屋计划、一马诊 

所、一马商店及发展公共交通等。 

“这一切的帮助都是提供给所有 

层面的人士，包括公务员。” 

他也说，本身作为领导愿意接受 

任何观点，也愿意接受任何建设性 

的责备，但若这种责备涵盖诽谤、 

污衊和恶意指控，并带有损害领导 

人声誉为目的的话，那么这是不公 

平的。 

•各族公务员齐齐 

现身大会，准 

备聆听首相派 
发的“大红 

包，，。 

置 
(布城4日讯）首相拿督斯里纳 

吉宣布，全国160万名公务员今 

年将获得额外一个点的年度调薪 

(1KGT)，并于7月1日起生效。这 

笔额外加薪涉及14亿6000万令吉。 

他说，政府也同意今年7月1日起至12月 

31曰间，一次性额外调高代退休公务员退 

休金。 

也是财政部长的纳吉，今早在第16届全 

国公务员大会公布9项公务员利好消息时 

说，政府今年1月1日起将缩短公务员“服 

务年资” （Time- based )擢升制度，即 

第二个自动擢升机会将从13年减至10年， 

今年涉3400万令吉，受惠官员达1万3006 

人，其中包括制服队伍。 

他说，政府也将为服务逾5年且服务表 

现卓越的DG54级教育服务官员，增设DG56 

级让他们能升职，目前将有323名官员受 

惠，措施从2019年1月1日起实施，涉740万 
八士 
々口 o 

父母也享福利 

纳吉也宣布，今年T月1日起让所有合约 

公务员的父母也享有医疗福利，料4万2867 

名合约官员父母受惠。 

他说，政府也将每年拨款至少300万令吉 

给全囯民事雇员职工总会；而大马退休公 

务员协会、退休公务员基金会和一马退休 

公务员俱乐部，也各获100万令吉拨款。 

他披露，政府一视同仁，非穆斯林公务 

员今年也将享有一次性最多7天免记录有薪 

宗教假期，今年1月起生效。 

他说，政府在2018年财政预算案批准穆 

斯林公务员，今年起享有T天免记录小朝 

圣假期，如今政府决定扩展至非穆斯林公 

仆，让他们也能履行各自宗教义务。 

纳吉说，政府今年起将为退休公务员提 

供特别朝圣固打。 

出席者有副首相拿督斯里阿末扎希。 

大馬未來面對3挑戰 

纳 
吉指出，我国未来需面对3个挑战， 

包括工业革命4.0和数码经济、数码 

政府能力和备战，及实现2050年国家转型 

计划。 

他说，为了迎接数码经济时代，政府落 

实马来西亚数码政策，设透过推介数字自 

由贸易区（DFTZ)平台，将大马打造为中 

国以外的全球首个数码经济枢纽，料创造6 

万个崭新高收入就业机会，而公务员务必 

准备一个有利环境，以支持国家数码经济 

他k露，现在公共服务领域也开始采用 

如云端、社交媒体、物联网（IoT)和数据 

分析等能增值公共服务传递的先进数码科 

技，遂希望公务员们支持公共服务局的举 

措，实现数码政府目标。 

他吁请所有公务员，与政府携手实现 

2050年国家转型计划。 

纳吉也说，他自掌权以来便推行包容性 

和综合性转型政策，其中落实了 59项津 

贴，涉及款项达290亿令吉，而这一系列举 

动是为了照顾公务员福利，助提升其服务 

表现。 

•纳吉（前排左5)在公布9项利好 

消息后，与现场嘉宾和公务员比赞 

手式；左4为阿末扎希。 

希盟宣言落實國家破產 
AJn吉在会上不忘反击希望联 

盟，指希盟所谓的“执 

政百日10项承诺”根本不切实 

际，若实行只会让国家走向破 

产。 

i也好奇希盟为何会在大选宣 

言中，提出废除消费税、大道 

收费站、及高等教育基金等想 

法，因为若这一切真的落实， 

国家估计会损失4166亿令吉收 

入。 

“这些承诺都是没意义的， 

只会把国家带向破产的方 

向。” 

另外，纳吉也抨击反对党， 

口口声声要取代国阵执政中 

央，然而却发表让公务员心碎 

的言论。 
“去年10月，槟州政府辖下 

的一个研究所，在分析2017年 

财政预算案时说要把公务员人 

数减至43万，这意味著120万名 
公仆将会失业，” 

“我对一些反对党领袖亵渎 

和把公务员当成‘小喽罗’的 

做法，感到失望。” 

公務員漲幅逾1333% 

纳 
吉指出，我国公务员由1943年的1200人，增至今天的 

160万人，涨幅逾13337。。 

他说，大马公共服务体制始于1934年，当时被称为马来亚 

成立办事处（Malayan Establishment Office) ； 1941 年才 

开始从马来联邦的四州府里的129种官职中，选出31名马来官 

员担任公务员。 

他续说，经过数个演化阶段、有计划改进、创意、积极转 

变和与时并进，公务员于1943年增至1200人。 

纳吉说，如今公共服务领域不论是地方政府阶层、州政 

府抑或中央政府，皆在经历各种重大变化，从传统政府演 

进为电子政府（e-government)，现在则积极朝数码政府 

(digital government)迈进。 

多 
項 
成 
就 
•5 

明 
非 
失 
敗 
_ 

纳 
吉指出，国家近来所取得 

的多项成就，证明了大马 

并非是个失败的国家，反调侃 

雪仲丨和槟仲丨政府才是失败的政 

府。 
“国家去年经济成长达 

5.9%"., 2017至18年全球竞争 

力排行第23名…，沙地阿美公 

司前几日签署的亿美元（约 

280亿令吉）投资，这些都是我 

们一同所取得的，我想问下， 

是谁说我们是失败国家？ ” 

“失败的是海底隧道建不 

好、有水灾时（槟州）找我们 

帮忙、公务员问题也要解决， 

若这还不算失败，还能说什么 
呢？ ” 

他也讥讽雪州政府，执政10 

年仍无法解决水供问题，还搞 

到有“领袖获得选票，人民获 

得水桶”的说法。 

“这还不包括反对党首号领 

导（林冠英），在北部一个州 

属的校园内搞政治，在小孩面 

前跑来跑去唱反GST歌，灌输对 

中央政府的仇恨。” 

h 2018年7月1日起，所有公务员 

MM将获额外一个点的年度调薪 

( 1 K G T ) ^  

^退休7石^从7月1日起获额外1°。 

退休金利•原有2%加1。。共3%。 

2018每起纟务员根据服务年 

资升职期限，第2个自动擢升机 

%从I3芽减差10年。 

为做了 5年DG5I1级公务员提供 

DG蜂级。 

•穆斯林公务员，可享有 

记录有薪宗教活动假期。 

18牵T月起，^约公务员双亲‘ 

可享有医药福利。 

发款至少300万令吉备全国 

民事员职工总会。 

3个退休公¥1相吴f且织#获100 

万令吉特别援助金。 

=退休i务员提供特朝圣固 

要勝選也要政府強大 
$rti吉指出，他不仅要求胜利，也要求一 

纠1个强大的政府，以便国阵能为人民提 

供更多服务。 

也是国阵主席的他说，民意授权让国阵 

更强盛有力，是国阵政府为人民带来美好 

事物的关键。 

他也披露，希望透过强劲经济增长，助 

我国成为全球顶尖国家之一，让逾3000万 

国民获益。 

他相信，国民对国阵强烈的民意授权， 

会助强化令吉、马股和外资。 

揶揄敦馬也享有 
々rfa吉以不点名方式揶揄，就连目前已93 

岁的“退休人士” （即前首相敦马哈 

迪），也可以享有一次性额外调高1%退休 

金的福利。 

他说，政府是为顾及逾80万名退休公务 

员福利，而落实相关一次性额外调高1%退 

休公务员的退休金措施，意味加上今年1月 

1曰公布的调高2%，现在共为3°„。 

他披露，政府单单在201 8年，已为退休 

公务员的退休金、奖励金和未休休假等福 

利，耗资240亿令吉。 

纳吉在宣布9大利好消息后，现场约]万 

名公务员纷纷起立鼓掌。 
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梁國tftiE麄 
(班丹4日讯）班丹中华华小建委会 

署理主席拿督梁国伟否认在取得发展准 

证前，在校地施展建筑工作，承包商仅 

是在清理校地杂草和进行土质測量。 

安邦再也市议会就 

承包商在校地进行清理工作，在3月29曰援 

引1974年道路、沟渠及建筑物法令第46条 

文（133法令），向承包商发出停工令。 

根据停工令，市议会勒令建委会必须提 

呈发展图测，并且将土地恢复原貌，否 

则面对不超过5万令吉罚款、不超过5年监 

禁，或两者兼施。 

梁国伟抨击市议会和雪州政府有意刁难 

无视班丹区对华小的迫切需求，他说，班 

丹中华华小在2008年批准，但至今迟迟无 

法动工。 

讃柔政府善待華小 

“莲花苑州议员张菲倩曾召开记者会， 

指校地的野草长得如人般高，如今承包商 

到校地清理杂草，难道要把野草重新种下 

去？“ 

他指出，柔佛州政府 

对待华小的态度远比雪 

州政府犹如天渊之别， 

在中央政府批准兴 

建华小短短4个 

月，就批准郭 

鹤尧华小和沈 •梁国伟 

慕羽华小，估 

计2020年1月1曰正式启用。 

他说，柔佛州政府迅速效率批准华小建 

设，雪州政府假惺惺关心华小，实际上妄 

顾华社心声。 

他重提班丹柏5岭校地事件，指州政府 

抢夺校地改建迷你体育馆，行动党有必要 

就此向华社道歉。 

“2008年大选，行动党向选民承诺会兴 

建华小，现今承诺无法兑现，要对无法建 

成的班丹柏兰岭华小负责任。” 

他促请雪州政府趁大选来临之际，迅速 

批准建筑工程，并称若由国阵执政雪州， 

有信心3个月内批准建校。 

中 
华小学董事长张耀汉指 

出，建委会已经尽量满足 

市议会提出的要求，惟遭市议 

会处处刁难，导致发展准证和 

图测一直不能顺利通过。 

董事長：做足要求圖測仍不通過 
他周三与梁国伟及一群班丹 

居民到中华华小高举大字报， 

和平请愿后，谴责雪州政府对 

班丹中华华小的态度差。 

他直言，市议会要求的交通 

报告、图测，建委会都已经准 

备好，当仍被刁难，这局面犹 

如有目的的阻扰。 

他说，两三个星期之前，雪 

州大臣曾说要关注华小发展， 

但是也是无声无息。 

僅闢黼土脱 
•张耀汉(前排左4起)和梁国伟，以及一众班 

丹区居民到中华华小校地举大字报请愿。 

,-bL1 ^6/^ 

觀_ 
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•黎潍福（左起）与拉贞达到士毛月花园检查排水沟结构。 

(士毛月4日讯）加影平议会拨92万4000令吉提 

升士毛月花园（Taman Semenyih)排水沟，涉非法 

护建到排水沟的房屋，屋主受促自行拆除扩建结 

抅，以便让路给排水沟提升工程。 

行动党加影市议员黎潍福 

说，拥有50年历史的士毛 

月花园是士毛月镇首个住宅 

区，以前的排水沟已不能负 

荷现今排水量。 

他在两年前接获当地居民 

投诉排水沟不能排水后，要 

求市议会定时清沟，但有关 

住宅区排水沟始终不符合现 

今排水需求，而提升排水沟 

需要近百万令吉.。 

他说，去年市议会决定用 

大马道路档案系统的拨款提 

升该花园排水沟，今年3月 

有关工程已透过公开招标委 

任承包商，承包商将在近曰 

竖立工程告示牌，通知居民 

有关工程。 

他今日与其同僚公正党市 

议员拉贞达及士毛月新村村 

长颜闻昌，一起巡视该花园 

排水系统时，这样指出。 

非大選派糖 

他透露，获提升排水沟 

的包括壬毛月 1路（ J a l a n  

Semenyih 1)至4路及后 

巷，市议会发现部分居民把 

屋子扩建至排水沟，市议会 

将发出通知信，要求屋金自 

行拆除扩建至水沟的结构。 

“我们希望居民可以配 

合，让工程顺利进行。” 

他强调，市议会并非因为 

大选到来才提升沟渠，实际 

上市议会两年前已讨论，去 

年才得到拨款。 

:_義_ 場讀• 
t毛月麵提升水溝防• 

届民須拆除 

•
士
毛
月
花
园
5
0
年
前
的
排
水
沟
已
不
能
负
荷
现
有
排
水
量
。 
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S @州大臣拿督斯里阿兹敏 

胃*阿里（坐者）主持了相 

下 

屆 

再 

努 

力 

信是本届州议会最后一次州 

行政议会，感慨领导雪州4 

年的光景，并与雪州行政议 

员甘纳巴迪劳（左起）、拿 

督阿末尤努斯、黄洁冰、伊 

斯干达、拿督邓章钦、聂纳 

兹米、欧阳捍华、阿米努了 

和达罗雅开心合影留念。 

阿兹敏阿里也在面书专页 

贴文，称雪州行政议会的成 

员令他雉忘，也从彼此身上 

学习了不少，希望能在第14 

届大选后，继续领导雪州， 

继续给国家带来希望，为雪 

州子民谋福祉。 
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反貪會理應效仿港廉署 
(吉隆坡4日讯）行动党古来 

区国会议员张念群认为，大马 

反贪污委员会理应效仿香港廉 

政公署，一旦公务员或领袖， 

在生活开销与收入不相符时， 

理应通过法庭做出合理解释。 

她说，若今日欲修正反贪污 

委员会法令，理应效仿香港的 

法令，修正该法令第36条文， 

让有问题的公务员交代清楚他 

们的财务情况。 

“就连希望联盟执政的州政 

府如槟州首长或者雪州大臣， 

都可以受到相关法律质疑， 

让他们向法庭证明其收入来 
？原。” 

'"k念群今日在国会下议院参 

与2018年反贪污委员会修正法 

案二读辩论时指出，其实，反 

贪会特别委员会都已建议政府 

设立有关法令，国阵政府却没 

有接受建议。 
“这特别委员会并非希盟所 

委任，而是国阵政府自行委 

任，为何中央政府却没有聆听 
相关建议？希望政府能针对此 
事做出解释。” 
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mmm 雪内閤解散前開心合照 
雪州政府周三召开可能是在会议结束后，欢喜合 

大选前最后一次州行政议照。 

会会议，来自希盟各成员雪大臣拿督斯里阿兹敏坐 

党和伊斯兰党的行政议员在中间，摊开双手感激行 

政议员在工作上的充份配 

合。左起为行动党的甘纳 

巴迪劳、伊党的阿末尤 

诺斯、公正党的黄洁冰、 

伊党高级行政议灵拿督依 

斯干达及行动党高级行政 

议员拿督邓章钦，右起是 

公正党的达罗雅、阿米鲁 

丁、行动党的欧阳捍华及 

公正党的聂纳兹米。 
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(八打灵再也4日讯）雪兰 

莪州民主行动党主席潘俭伟 

说，基于党仍未作出决定， 

虽然他有意愿在更名后的白 

沙罗国席守土，却有可能角 

逐其他席位。 

潘俭伟也是八打灵再也北 

区国会议员，他昨晚在雪兰 

莪州行动党筹款晚宴时说， 

在哪个选区上阵，他将会听 

取党的安排与指示。 

他笑言，由于灵北国会选 

区易名后增加了 85%的选 

民，无法为17万4000名选民 

提供优质服务，或许是他要 

转战彭亨文冬国席的其中一 

个理由，不过，他依然有守 

土的意愿。 

雖盼白沙羅守土 

潘儉偉或轉攻文冬 
针对去年为国家带来420 

亿令吉收入的消费税问题， 

潘俭伟说，若一个国家的政 

府拒绝贪污、项目交易透明 

化，即使没有征税，人民的 

收入也会增加，而雪兰莪及 

槟城两州政府已在实行，所 

以不是笑话。 

“雪兰莪州的储备金在这 

10年间从4亿令吉激增8倍 

至32亿令吉，即使开销增至 

28亿令吉，也不会面对破 
产° ” 

他强调，对希望联盟，每 

""张选票都很重要，若能获 

得10%的马来票支持，他们 

就能够入主布城.，若有15% 

的马来票支持，这就是马来 

海啸。 

慕尤丁后悔当年建议 

另外，土著团结党总裁丹 

斯里慕尤丁说，敦阿都拉当 

年因大选成绩不佳而辞去首 

相职位时，是他向拿督斯里 

纳吉建议接下首相职位，并 

被纳吉邀为副手。 

他说，当他接触一个马来 

西亚发展公司（1MDB )的 

事情后，曾向纳吉询问详 

情，得知这笔钱是来自阿拉 

伯王子，他因此在国会提出 

此事，结果被纳吉请到办公 

室，说明无法与他共事，还 

提出两个职位供他选择。 

“一个职位是成为槟城州 

元首，另一个是担任国民投 

资公司主席，但我——拒 

绝，并离开巫统。我对当初 

邀请他成为首相旳决定感到 

非常后悔。“ 

行动党国会领袖林吉祥指 

责首相是假新闻的最佳制造 

者’因为他于过去50年深受 

其害，指他是首相人选、首 

富郭鹤年给予行动党政治献 

金，因此他相信国阵在大选 

中也会使出肮脏手段。 

有关他与前首相敦马哈迪 

合作，他说，既然国民党蒋 

介石和共产党毛泽东都能为 

了实现更大目标而合作，他 

和马哈迪为何不可以合作O 

他也透露，希望联盟将于 

下周公布在来届大选选择哪 

个标志上阵。 

吸引超过2500人参与的晚 

宴筹得超过10万令吉的竞选 

基金。 

出席者包括国家诚信党主 

席莫哈末沙布、行动党雪兰 

莪州百乐镇区州议员杨美 

盈、甘榜东姑区州议员刘永 

山和武吉加星区州议员拉吉 

夫。(LMY) 

•莫哈末吵布（初排左起）、林吉祥、努鲁依莎、杨美 

盈（后排左起）、慕尤丁、潘俭伟和拉吉夫为雪兰莪州 

行动党筹款晚宴的主讲嘉宾，吸引逾2500人出席聆听。 
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11•續 

I梁国伟（中）与建委会成员及居民要求雪州政府及市议会尽快批准班登中 
华小学的建校，前排左四为张耀汉。 

委承包商除雜草測土質 

班登中華小學接停工令 
(吉隆坡4曰 

讯）班登中华小学 

建委会清理校地， 

解决杂草丛生问 

题，岂料进行了两 

个星期，便接到安 

邦再也市议会的停 

工令，限令须在7 

天内停工及将土地 

恢复原貌，否则将 

会面对罚款5万令 

吉，或坐牢不超过 

5年或两者兼施。 

建委会主席拿督 

梁国伟指出，建委 

会展开的不是任何 

建设工程，而是基 

于市议会曾指校地 

范围内野草问题， 

才决定委任承包商 

进行清理工作及探 

测土质工作。 

他说，市议会 

于3月29日发出信 

函，指建委会在未 

允许下展开土地工 

作，要求停工及恢 

复土地原状。 

梁国伟也是马华 

班登区会主席，他 

斥责雪州政府与 

市议会在该校自 

2008年获准迁校 

以来，便百般刁难 

及阻扰不断。 

“因市议会的阻 

扰，建委会两次提 

呈上诉都不成功。 

反而是柔佛州政府 

在政府宣布批准兴 

建新华小后，便在 

4个月内迅速批准 

建校，其中郭鹤尧 

华小及沈慕羽华小 

已动土，料将赶在 

2020年1月1曰完 
工启用。” 

他谴责雪州政府 

罔顾华社的心声， 

打压州内华小的发 

展，包括以诸多借 

口拒绝中华小学的 

发展准证，更未兑 

现2008年的兴建 

8间民联华小的承 

诺。他指出，位于 

班登柏兰岭的一 

块约5英亩大的土 

地，当初也被计划 

用于建设华小，如 

今却建成体育馆' 

并将于4月8日开幕 

启用。 

“行动党应对此 

作出交代，同时也 

对班登区内华小建 

设受打压负责，向 

当地华社道歉。” 

他促请雪州政府 

尽快批准班登中华 

小学建校，否则校 

方将羞动当地居民 

撤换州政府，若国 

阵重夺雪州政权， 

他有信心能在3个 

月内获准建校，并 

在2020年完工启 

用0 

呀吃18哩中华小 

学董事长张耀汉认 

为，州政府及市议 

会的处理方式对华 

教及建委会是不公 

平的。"市议会的 

各种要求，包括提 

呈交通评估报告或 

修改图测，我们都 

一一满足，结果附 

加条件依然不断。 

雪州大臣曾说会关 

注建校事项，至今 

却不见任何实际行 

动。” （TS0 ) 
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j、打灵再也行动党筹款宴 

慕尤丁坦承 

后悔举荐纳吉任首相 

行动党筹款晚宴，希联领袖站台。坐者左起为莫哈末沙布、林吉 

祥、努鲁依莎；站者左起是杨美盈、慕尤丁、潘俭伟和拉吉夫。 

(八打灵再也4日讯）土著 

团结党主席丹斯里慕尤丁坦承， 

他后悔在前首相敦阿都拉因 

2008年全国大选成绩不佳而引 

退后，提议时任副首相拿督斯里 

纳吉接班。 

他透露，是他向纳吉建议出 

任首相职，随后对方邀他为副 
手° 

他也是希望联盟署理主席， 

他昨晚出席民主行动党八打灵再 

也举办的第14届筹款晚宴时， 

在致词中这么指出。 

他说，在一个马来西亚发展 

有限公司事情爆发后，他曾询问 

纳吉献金来源，得知是来自阿拉 

伯王子，于是他便在国会提出此 

事，之后让纳吉“请”到首相办 

公室。 

“他对我们无法再共事感到 

抱歉，企图提出两个职位来贿赂 

我。” 

慕尤丁说，第一个职位是成 

为槟州元首，另一个是担任国民 

投资公司（PNB)主席，不过， 

他——拒绝，并离开巫统。 

出席者有行动党国会领袖林 

吉祥、希联署理主席兼国家诚信 

党主席莫哈末沙布、行动党雪州 

主席兼八打灵再也北区国会议员 

潘俭伟、人民公正党副主席努鲁 

依莎、行动党雪兰莪百乐镇州议 

员杨美盈、甘榜东姑州议员刘永 

山和武吉加星州议员拉吉夫。 

晚宴筵开250席，共筹获 

1•万640令吉，充作大选造势 

活动经费。 

据观察，出席者以华裔居 

多，当希联领袖抵达现场和演讲 

时，出席者纷纷报以欢呼和鼓 

掌，更有不少民众与领袖们合 

影。# 
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意愿留守白沙罗国席 

潘伧伟：遵行党安排 

潘 
俭伟说，他的意愿是留守 

白沙罗国席，不过由于该 

因为已雪州和槟城实行。 

潘检伟说，在这1•年间， 

党未公布其去向，不排除会上 

阵其他国席，毕竟会遵行党的 

安排与指示。 

他也是八打灵再也北区国会 

议员，他打趣地说，灵北国席 

在选区划分后（易名为白沙罗 

国席），增加了 85%选民，因 

此没法提供17万4000名选民 

优质服务，或许这是他转战彭 

亨文冬国席的理由。 

他话锋一转，表示自己仍有 

守土的意愿。 

他强调，如果政府打击贪 

污、政府项目招标透明化，即 

使没向人民征税，国家收入也 

会增加，而这些都不是空话， 

雪州政府储备金从4亿令吉增 

涨8倍至32亿令吉，即使雪州 

继续提供免费水供，也不会面 

临破产问题，反而有更多政策 

回馈人民，然而，中央政府的 

行政开销，却从12亿令吉暴增 

一倍余至28亿令吉。 

对于希望联盟要在来届全 

国大选入主布城，他希望，所 

有人（希联候选人）都争取选 

民支持，因为每张票都很重 

要。他相信，假设获得10%马 

来票的支持，希联就能有议席 

执政中央，倘若获得15%马来 

票支持，这就是马来海啸。# 

林吉祥：纳吉是假新闻制造者 

士+吉祥认 

41、为，纳 

吉是假新闻的最 

佳制造者，例如 

指他是希联的首 

相人选、我国首 

富郭鹤年给予行 

动党政治献金 
等° 

因此，他相 

信，国阵在来届 

大选，也会使出 

肮脏手段。 

同时，他也 

询问出席者看见 

他否，因为大家 

(国阵议员）在国 

会当他透明，连 

议长也视而不 

见，就像国会的 

鬼魂。 鬼魂。 

“这展示了国 

阵政府的粗鲁野 

蛮，所以，下届 

大选一定要换政 

府o " 

对于与前首 

相敦马哈迪的合 

作，林吉祥质问， 

当初国民党的蒋 

介石和共产党的 

毛泽东为了实现 

更大目标而相互 

合作，为何他和马 

哈迪却不可合作？ 

“我觉得他在 

过去的确有错， 

但为了国家更美 

好的未来，是否 

给他将功赎罪的 

机会呢？ ” 

对于希联选 

择哪个标志上阵 

大选，他说，这 

有待下星期才另 

行公布。# 
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未决定何时解散州议会 
要提早解散，因为选民在第 

13届全国大选予以的政权非 

常强大，州政府目前所专注 

的事情是要继续执政。” 

她今R出席一项活动后对 

记者这么说。 

雪州政府的执政期预料将 

在今年6月届满。 

询及希望联盟成员党的议 

席分配，也是人民公正党署 

理主席的阿兹敏说，此事将在 

近期内解决。 

“我们巳开始商讨此事， 

我相信能在这一两天内完 

成。”雪州一共有52个州议 

席，其中14席由民主行动党 

代议，人民公正党与伊斯兰党 

各占13席、诚信党与独立人 

士各2席，至于州反对党国阵 

则有12席。 

雪大臣： 
(万挠4日讯）雪兰莪州务大 

臣拿督斯里阿兹敏阿里对何 

时解散州议会一事大卖关 

子，并强调州政府领导层未 

就此事定夺。 

“这胥视情况而定，可能 

在国会解散之前（解散州议 

会），也可能是在（解散国 

会）之后。 

“无论如何，州政府不需 
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守雪州攻柔州 

须靠智慧兼顾 
针对行动党派遣雪州大将进攻柔佛州， 

会否使到雪州出现顾此失彼的情况，邓章钦 

(莎阿南4日讯）雪兰莪州高级行政议员拿督邓章钦预测， 

在新的选区重划下，雪州希盟顶多失去6个州议席，国阵试 

图以选区重划夺回雪州政权，以及利用伊斯兰党分裂希盟支 

持率的招数，未必见效。 

他说，民联在2013年臝得44个州议席，即使选区重划达到对国阵有利的效果，雪 

州希盟顶多也只会失去6个伊党州席，希盟仍有把握赢得38席，这足以捍卫雪州政权。 

摄影：房子康 

•=!=' 州目前共有56个州议席，包括 

希望联盟旗下的民主行动党14 

席、人民公正党13席、国家诚信党2 

席，以及伊党13席、巫统12席及2名独 

立州议员。 

邓章钦也是民主行动党雪州双溪槟榔 

州议员。 

他接受《南洋商报》专访时说，新选 

区重划肯定对希盟带来挑战，闪为选区重 

划后形成两极化的马来区与华人区。 

只失伊党选区 

“国阵目前是抱持放弃华人票的态 

度，W为马来选民集中的选区比较多，他 

们只希望能保持马来票对国阵一直以来的 

支持)“ 

他说，国阵也因为伊党脱离希盟，利 

用伊党分化和分裂选民对希盟的支持，坐 

收渔人之利。 

这个策略表面上可行，基本上受影响 

最大的只有6至7个伊党之前胜出的州选 

区。 

“伊党在2013年大选增加的议席都是 

混合区，拥有相当多的华人选民；选区重 

划后，华人选民减少，马来选民增加，而 

希盟原本的马来支持者，也会分裂。’’ 

他相信伊党离开希盟，将失去华人选 

民的支持，而华人将更集中于支持希盟， 

伊党的马来支持者也会流失；加上雪州政 

府过去3年半增加许多福利政策，获得很 

多巾间选民的支持，同时也打动了很多原 

本支持国阵的选民。 

巫统只攻忘守 

“国阵这个策略是假定支持国阵的马来 

选民维持不变，但希盟还有土著I才丨结党与 

诚信党为我们加分，国阵很难得逞。” 

他说，诚信党有一定的基本盘，包括 

2名连任2届的议员，在其他伊党选区， 

也有继续扩大的空间。 

“至于土I才丨党，如果表现好，他们将直 

接打击到巫统的传统选区；巫统不要只看 

到进攻的目标，而忘记他们也有防守的需 
要。” 

与雪伊党互相尊重 
邓章钦不认为，雪州政府不一早就与 

伊党断交是养虎为患；反而这方式让雪州 

政府可以很平稳和放心推展各项福利和经 

济发展计划。 

他说，如果一年前革除伊党所有职 

位，希盟就马上增加一个敌人，在当时的 

关键时刻，希盟必须把伤害度减到最低。 

“我们继续让伊党保留在州政府里 

面，当然也会面对一些压力，但这个方法 

可以避免太多的政治纠纷：事实也证明， 

在过去一年，国阵也找不到课题来攻击和 

分裂我们《 “ 

他表示，这个方式见效，同时也能安 

抚很多伊党基层，让他们感觉希盟公平合 

理，就算不在同一阵线，仍珍惜和遵守 

2013年的竞选宣言，彼此互相尊重。“雪 

州伊党宣布将全线开打56个州议席，只 

是虚张声势，我们对他们了如指掌。” 

巫伊合作将激怒选民 
希盟更希望巫统与伊斯兰党合作，因 

为巫伊合作，将激怒选民。 

邓章钦说，就目前而言，伊党已很直 

接地激怒了华裔选民；未来进一步公开与 

巫统合作，伊党将赶走他们的支持者 

“况且，他们还要面对土 I才丨党的夹 

攻，巫伊公开合作，将给希盟很大的方便 

和发展空间。” 

他也坦言，希盟要捍卫和赢取更多议 

席，马来选民是关键，同时也要能保住华 

人选民对希盟的支持他有信心，希盟将 

能继续获得华人选民的支持。 
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E 

邓章钦：选区重划顶多失6州席 

m it 
2018 隨• 鼸筋雪政 

独家报道 

年龄 55岁 

入党年份 1990 年 

党职 行动党全国中委、 雪兰莪州副主席 

官职 雪州高级行政议员 

上阵经验 

1995 年 雪州武吉加星州议 员，担任雪州立法议会反对党领袖。 

1999 年 雪州巴生市州议员 o 

2004 年 雪州双溪槟榔州议 员，担任雪州立法议会反对党领袖。 

2008 年 雪州双溪槟榔州议 员，担任雪州立法议会议长。 

2013 年 雪州双溪槟榔州议 员，担任雪州高级行政议员。 

阵营只需70%共识 
邓章钦说，一个政治阵营，必须要有一个共 

识，不一定要做到100%，达到70%便可前进。 

“双方完全不能接受的事项，可以先搁一 

边，集巾朝70 %的方向前进，各自的30%，容 

后再谈。" 

他表示，全世界政治都一样，一定要做川短 

期性的妥协，但并不是原则性的妥协。 

指有这个忧虑是合理的，而行动党不只是， 

° 守住政权和雪州这个后防，更要兼顾好雪少I 

未来的发展。 

“毕竟，无论人或金钱的资源都有限〔 

不过，我们需要更大的战役，‘强将对觅 

将’避免不了，如何同时平衡人员的访 

动，又不会顾此失彼，全靠智慧来判断。” 

他个人认为，除了要保住后防，还要4 

量到新团队是否有能让州务，包括经济建 

和福利政策，在未来10年以同样或更大白' 

步伐、速度和冲力往前走。 

“如果未来的表现比现在差50%，那京 

糟糕了，而你只是为未来制造问题而已。” 

保障华裔权益 
别怕马华落马 

邓章钦认为，对政敌使用“剿灭”的与 

眼，非常不恰当；不过，这并不表示华裔中: 

益将会因马华不“存在”而失去。 

“我们应该以更谦卑的姿态，表达和方 

对我们的政敌《 ” 

他说，以雪州现有议会而言，马华已习 

“存在”，但州政府过去H)年给予华裔的右 

利，比国阵和马华执政50年还要多。 

“在这10年里，我们做得比他们更好， 

也不会因为没有马华，让华裔的权益受损 

雪州是如此，槟州也一样。” 

他认为，马华在中央的声势弱了，但名 

最强盛时期，也未见得能为华裔争取到右 

利，如承认统考和独中拨款，W此马华的 

点站不住脚， 

改朝换代最佳时机 
对于布城在望，邓章钦认同，第14届全国大选是在野势力 

历年来人主布城的最佳机会，惟一欠缺的是“时间”。 

他说，0前的在野势力包含前首相、两位前副首相及副部 

tC：，集合超越各民族政党的力量，这是前所未有的实力。 

“这也是资讯自由和最发达的年代，双方也走向用政策和宣 

言吸引选民，这将是在野党改朝换代的最佳时机。 

“不过，希盟成立的时间毕竟不长，如何在短时间内建立起 

形象是一个挑战。” 

伊
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感叹其选区选民大移动 

潘俭ft舍#战文冬 
(八打灵再也4日讯）民主行动党八打灵再也 

国会议员潘俭伟感叹其选区被易名且选民大 

移动时，脱口而出或上阵文冬国席。 

他昨晚出席灵北区行动党第14届大选筹 

款晚宴致词时，批评选举委员会通过选区重 

划，将其选区易名为“白沙罗”，使选民人 

数从约8万人剧增至17万人，这令他有感无 

法很好地服务选民，继而抛出一句：“或许 

我要转战文冬了” 。 

“首先我要向支持者和选民道歉，若我下 

一届仍是你们的国会议员，我就无法妥善的 

服务你们，一个17万选民的地区，要如何去 

顾啊？或许是时候到文冬上阵了。” 

早前有传闻，指潘俭伟将被派到文冬国 

林吉祥：料明解散国会 
民主行动党国会领袖林吉祥在会上指出， 

预计周五国会将会解散，同时是韩国前总统朴 

槿惠的贪污案审讯，因此他认为，当天将是一 

个重要的日期。 

他希望民众来届大选能推翻首相拿督斯里 

纳吉领导的政府，让他像朴槿惠一样受审。 

出席者包括土 I才丨党总裁丹斯里慕尤丁、诚 

信党主席末沙布及公正党副主席努鲁依莎等。 

席，挑战马华总会长拿督斯里瘳中莱，如今 

潘俭伟发表上述言论，恰好与有关传言吻 

合，口风或会成真。 

不过，潘俭伟也说，他也有可能会继续 

守土，外界盛传他转战文冬国席，还不是党 

的最终决定。 

尽管如此，根据本报探悉，潘俭伟留守 

雪州的几率颇高，因为他也是行动党雪州主 

席，必须亲自坐镇雪州，领航该党协助希盟 

守住雪州政权。 

潘俭伟于2008年代表行动党上阵灵北国 

席，成功击败在当地盘根的马华候选人周美 

芬，后于2013年全国大选再度披甲上阵，以 

4万4672张多数票，狂胜马华周虹伶o 

潘俭伟暗示本身可能转战文冬 

•慕尤丁（左起）、末沙布 

鲁依莎出席筹款晚宴。 

林吉祥和努 
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梁国伟：承包商清理校地测量土质 

(班丹4日讯）班丹中华华小建 

委会署理主席拿督梁国伟指 

出，承包商只是清理校地的杂 

草及进行土质测fi，并非在取 

得发展准证前，率先展开建校 

丁作。 

据了解，安邦再也市议会 

于3月29日就承包商在校地进 

行清理工作，援引1974年道 

路、沟渠及建筑物法令第46条 

文（133法令），向承包商发 

出停工令。 

同时勒令建委会必须提呈 

发展图测，并且将土地恢复原 

貌，否则面对不超过5万令吉 

罚款、不超过5年监禁，或两 

者兼施。 

梁国伟抨击市议会和雪州 

政府有意刁难，且无视班丹区 

对华小的迫切需求，使得中华 

华小于2008年批准至今迟迟无 

法动工。 

他今大针对莲花苑州议员 

张菲倩早前在一场记者会上指 

校地的野草tC：得如人般高 

事，召开记者会作出反驳， 

“如今承包商到校地清理杂 

草，难道要把野草重新种下 

去？“ 

他也揶揄道，柔佛州政府 

张耀汉（前排左四起）和梁国伟以及一众班丹区居民到中华华小校地举大字报请愿 

对侍华小的态度比雪州政府天 

渊之别，在中央政府批准兴建 

华小短短4个月，就批准郭鹤 

尧华小和沈慕羽华小，料2020 

年1月1日正式启用。 

他重提班丹柏兰岭校地事 

件，指州政府抢夺校地改建迷 

你体育馆，行动党有必要就此 

向华社道歉。 

"2008年大选，行动党向选 

民承诺会兴建华小，现今承诺 

无法兑现，要对无法建成的班 

丹柏兰岭华小负责任。” 

他促请雪州政府趁大选来临 

之际，迅速批准建筑丁程，并 

承诺由国阵执政雪州，有信心3 

个月内批准建校。 

市会习难建委会 

中华小学董事长张耀汉说， 

建委会已尽量满足市议会提出 

的要求，却遭到刁难，导致发 

展准证和罔测不能顺利通过。 

他与梁国伟及一群班丹居民 

到中华华小展开和平请愿后， 

谴责雪州政府对班丹中华华小 

的态度差。 

“市议会要求的交通报告、 

图测，建委会都已准备好，但 

仍被刁难，这局由犹如有0的 

的阻扰。” 

班丹中华华小没展开建校 
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加埔医院工程延误 

副卫长归咎雪政府 
(吉隆坡4日讯）卫生部副部长 

拿督斯里希尔米指川，加埔医院 

丁程延误，主要是雪兰莪州政府 

拖延授地批准所致。 

一年后才回复信函 

他说，从2012年至今，卫 

生部已发出12封信予雪州政 

府，但州政府用超过一年时间答 

复每封信，0前，该授地申请还 

在巴生县土地局处理中。 

“这是在拖延。（中央）政 

府要求森那美交出50亩土地给 

州政府，而我们要求这块土地移 

交给土地及矿物局，条件是象征 

式收费。” 

他今日在在下议院书面回答 

加埔国会议员马尼卡提问是否设 

时限完成加埔医院工程时，这么 

说。政府是在2013年宣布兴建 

加埔医院。 

希尔米解释，卫生部巳批准 

在森那美集闭移交的土地上兴建 

医院，而部门已在2017年10月 

11 R把授地申请提交给联邦土 

地及矿物局。 

他说，该局在2017年11月 

29日向巴生县土地fej提出申 

请，同时要求州政府征收土地拥 

有权转换税时象征式收费。 
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在育中篮球场，来不及驾走的轿车“泡”在水中。 

林湧翔：两校约7千学生 

育中董事拿督斯里林湧翔 

两校有约7000名学生，万 

、动物如蛇出没，担心学生 

育小校长•黄西利 

促紧急处理 
校方将 

I加影市 

c要求紧 

I款改善 

2前面的 

C系统， 

I当局紧 

：理。 

今天上午，我们已清洗校园 

；泞和清理垃圾，同时把倒 

I树桠银掉。 

另外要提的是，旱前发现校 

f的沟渠被垃圾堵塞后，就 

i市议会清沟和把破烂的沟 

i填回去，当fej较后巳采取 

：行动。 

会被攻击。 

他说，水灾发生时，学生赤 

足而行，当时包括厕所的污水 

也涌出来，所幸没有学生滑 

倒，对学生的安全不能忽视。 

“水灾的发生是因刘治国路 

排向加影市议会后面的排水沟 

小，水流倒溢造成，我们恳请 

加影市议会于3个月内解决该 

瓶颈和改善排水系统。” 

他希望加影市议会或雪州政 

府紧急拨款改善排水系统。 

“ t  

育小校园走廊四处是水 

加影育华一雨变泽国 
m 

报道：林海霞 

(加影4日讯）甫庆祝百年校庆的加影育 

华中小学昨午发生水灾，校园走廊变成 

“水道”，底楼教室和厕所淹水，校园变 

成“泽国”，董家教担心小动物如蛇出 

没，将危及学生的安全。 

严重的是，坐落底楼的育中考试事 

务局、课本借贷室和课外活动室也被洪 

流袭击，水深整尺，课本和纸张等文件 

浸泡在水中。 

次水灾使校同低洼处 

水深3尺，10辆停在 

育中篮球场W来不及移走而 

“泡”在水中。 

水灾约于5时发生，当时 

有的家长巳在学校外面等待接 

孩子放学，而停在学校外面即 

刘治国路的多辆轿车也“中 

招”。 

据了解，刘治国路和育华 

中小学的水灾问题巳超过10 

年，但至今悬而未决，去年育 

华中小学前后四次被洪流袭 

击，不过以昨午的情况最严 

重’ 

mMSm 
i丄. E m  

校舍走廊和底楼教室尽是水 

育中课外活动室的文件被水流冲倒，现场凌乱一片。 

n育中家协主席•郭海安 

地势低沟小不胜负荷 
育中校园地势低，排水沟小，无法 

负荷水量及雨量大，是导致水灾的原 

因，水灾发生后也停电，严重影响教 
学° 

学校篮球场、走廊、厕所、底楼教 

室、美术室、生活技能室、考试事务 

局、课本借贷室和课外活动室全“中 

招”，损失逾万令吉。 

水灾袭击时，其中一班的学生在底 

楼的生活技能室上课，下午班主任发现 

水淹校园后，马上吩咐回到楼上的班级， 

据知，昨午风大雨大，下午4时15分下大雨后半小时就传 

出水灾事件，水势汹涌，5至10分钟，校同就变成泽同，造成 

在教室上课的老师不能及时把车辆驾走。 

车辆的电板浸水后，一些车辆的坐垫也湿漉漉，都需要一 

笔钱修理。 

学校外面的排水系统必须紧急解决，否则校方防不胜防。 

停放 

说 

/J' 

致g 

议4 

急招 

学杉 

排对 

希n 
急处 

的洪 

下白《 

园甫 

致• 

jm 
相关 

担心学生被蛇攻击 

轿车泡水课室遭狭 
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雪州将同步解散？阿兹敏卖关子 

万挠4日讯|雪州大臣拿督斯里阿兹 

敏阿里维持其「神秘感」，让民众猜测雪 

州政府究竟会否在国会宣布解散后，一同 

宣布解散州议会，让全国第14届大选可顺 

禾1J进行。 

「可以是在国会宣布解散前，或之 

后。不过，雪州政府并不需要提前取得委 

托，因为我们在第13届大选就取得强力委 

托，目前焦点就是不辜负选民的委托。」 

他今日在万挠出席一项亲民活动时， 

向媒体发表谈话。由人民公正党引领的雪 

州政府，受委托的期限是直至今年6月。 

询及有关雪州希盟候选人名单是否已 

完成谈判，他说，再过一两天就会完成。 
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大ST靥砜评审 
吉隆坡4日讯雪州大臣拿督斯里阿茲敏阿里示范如何烹 

煮仁当鸡，声援因「仁当鸡不够脆」而被英国节目《顶级厨 

师》淘汰的马来西亚厨师，并吁请各方多了解我国美食习俗， 

才能学到更多东西。 

马来西亚籍厨师扎乐哈曰前在著名的 

英国厨艺节目，《顶级厨师》烹煮我国传 

统美食-椰浆饭配上仁当鸡，不料评审格 

雷格华勒斯批评「仁当鸡外皮不够脆且沾 

满酱料，吃不下」，另一评审托罗德则认 

为口感太硬且不够入味，导致扎乐哈惨被 

淘汰，也引起网民激烈讨论。 

阿兹敏阿里周三下午也在面子书以马 

来文和英文发帖，包括他以搅拌机制作仁 

当香料、拌炒辣椒香料与肉类的照片，并 

语带嘲讽口吻，指外国人有心指导如何烹 

煮仁当鸡，应该先了解我国料理习俗。 

「外国人有心指导马来西亚人如何烹 

煮仁当鸡，阿敏大厨今天也教大家怎样烹 

煮仁当鸡，噢，仁当鸡不够脆吗？」 

以大马美食为荣 

「我们马来西亚人对自己的美食感到 

光荣，也知道如何准备和料理这些食物， 

请抱持开放的态度，对待我们的传统料 

理，或许你能学到些东西。」 

首相拿督斯里纳吉周二晚也在推特， 

上载一张仁当鸡的照片，并附上「哪里有 

人吃脆的仁当鸡？」。图说和马来西亚食 

物的标签，同样获得破万个分享和451个 

留目0 

前首相敦马哈迪也在推特上分享此新 

闻，并讽刺评审或把仁当鸡和肯德基炸鸡 

混淆，因此认为仁当鸡的外皮应该酥脆。 

《顶级厨师》发言人接受英国媒体访 

仁当鸡是我囯的著名风味美食，几 

乎家家户户都会烹饪。 _档案照_ 

问时则强调，华勒斯的评论已经被错误途 

释，华勒斯并不认为仁当鸡的外皮应该是 

酥脆的。 

主办方澄清淘汰理由 

「华勒斯不是建议这道传统料理，应 

该有酥脆的外皮，而是认为感受不到这道 

食物的风味，《顶级厨师》节目一直欢迎 

国际美食，评审的评语也只和节目中的食 

物有关。」 

他重申，扎乐哈在节目中被淘汰，不 

是因为烹煮的仁当鸡外皮不够脆，而是其 

他的厨师表现更出色。（406) 
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蒲 
种 

蒲种4日讯|为解 

决蒲种花园和百祥花园 

过去11年的闪电水灾问 

题，梳邦再也市议会耗 

2 资200万令吉为当地排水 

r 系统改道、扩充排水道 

\}^ 和兴建排水池等，预计 

明年3月完工，让居民摆 

脱「逢雨必淹」噩梦！ 

在蒲种花园居住7 

年的阮永聪（49岁)表 

示，当地下雨后半小时 

就会「准时」淹水，居 

H 民都忙著把车移到地势 

较高的外围路段，因为 

住宅区马路的积水可达 

rTL 1尺半，几乎每次都会 

)I 淹到庭院，有时甚至淹 

到客厅。「这可能和当 

- 地超过40年历史的排水 

系统有关，每次下大雨 

4 时，旁边近百单位的百 

祥花园排水系统，积水 

都会倒流蒲种花园，因 

此很多居民干脆自行垫 

高住家单位。」 

金銮州议员黄思汉表示， 

蒲种花园和百祥花园的排水系统 

设计，是流向莎阿南大道的巴生 

河，惟因住宅区地势较低，当大 

量雨水导致河水倒流时，住宅区 

排不出的积水就倒流路面，导致 

闪电水灾。 

他解释，蒲种花园路的排水 

道扩充后，将从变成1.2公尺宽， 

可容纳的水量变多，并透过地下 

排水系统从金銮花园2/14路，排 

到金銮苏丽雅公寓和金銮花园公 

寓之间的缓冲区。「我们在缓冲 

区兴建开放式排水池（宽度3.6公 

园 
耗 
200 

提 

排 

系 
统 

尺，高3公尺），平时让积水直接 

流入旧巴生路的巴生河，若河流 

水位太高，就暂时关闭排水池的 

水闸，作为暂时性的储水池，避 

免积水倒流住宅区，等到河流水 

位降低再排到巴生河。」 

他们周三前往蒲种花园巡视 

提升工程地点时，如此表7F，出 

席者包括当地市议员梅哈那登， 

与工程顾问万扎菲达等。（406) 
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巴生4日讯|郑有文 

强调，若成功当选为国 

会议员，国阵也成功夺 

回雪州政权，他将要求 

雪州新政府拨款修建州 

内半津贴华小残旧屋顶 

和设施。 

此外，一旦国阵政 

府拿下州政权，他会建 

议新州政府保留希盟执 

政时期部分良好的惠民 

政策。如雪州免费巴士 

确实不错，但在巴生更 

多的是惠及外劳，反而 

本地人使用不多。 

因此，他会建议保 

留雪州免费巴士计划， 

但他也会建议国阵州政 

府，提供家庭收入3000 

令吉以下，孩子获得免 

费学巴上学的政策。 

党选将全职服务 

郑有文强调，若他来届大选 

受到人民委托当选国会议员，承 

诺全职为民服务。这也是弥补巴 

生国会议员非巴生人、非华裔， 

相对较少接触华商、华社，不了 

角军民情和民愿，进而影响到为选 

民所提供的服务效率。 

在新选区划分下，巴生国区 

华裔选民人数进一步增加，郑有 

文认为对马华不是一件坏事，因 

为他相信，选民不再延续本届大 

选的投党不投人，反之将会出现 

投人不投党的新变化。 

他说，无论来自任何政党， 

只要是好的华裔领袖，都应该留 

在国会，继续捍卫华裔权益。 

他认为，选人不选党，让华 

裔候选人在华裔选民更多的国区 

胜选，才能让华裔领袖代表华裔纟 

进内阁，为华裔发声争取权益。K 

国
阵
若
夺
雪
州
要
求
拨
款
华
小 
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马股充斥不确定性因素 

投资能源公用事业避险 

第14届全国大选举 

行在即，加上马股被许 

多不确定性因素笼罩， 

分析员认为，投资者或 

可买入「抗跌型」的能 

源和公共事业股。 

»B4 
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彐腰充度不确定性B素 

投资能源公用事沘避睑 
吉隆坡4日讯第14 

届全国大选举行在即，加 

上马股被许多不确定性因 

素笼罩，分析员认为，投 

资者或可买入「抗跌型」 

的能源和公共事业股。 

由于该领域的盈利表现稳 

定，所以分析员维持「加码j投 

资评级。 

肯纳格投行分析员表示，在 

多项不确定因素笼罩下，「以守 

为攻」是当下重要的投资策略， 

而能源和公用事业领域，便是传 

统的「抗跌型」股项。 

身为能源股「龙头」老大的 

国家能源(TENAGA，5347，主板 

贸服股）股价也因此受到激励， 

盘中涨28仙或1.8%，至15.92令 

吉；但尾盘因为综指崩盘，而回 

吐涨幅。今日上升6仙或0.38%， 

至 1 5 . 7 0令吉，是全场上升股第 2 2  

名° 

肯纳格投行分析员指出，从 

年初至今的股价表现来看，国家 

能源上涨3.28%，与富时综指的走 

势同步；惟，马股2家独立发电商 

(IPPs )，即马拉卡(MALAK0F， 

5264，主板贸服股）及杨忠礼电 

力（YTLPOWR，6742，主板基建 

股）的股价表现，却分别走跌了 

10.20%和 13.95% o 

国能金钟罩护身 

他续说，国家能源的股价能 

够屹立不倒，原因是有盈利表现 

的「金钟罩』护身，成本转嫁机 

制（ICPT )能够让国家能源转嫁 

额外的燃料成本予用户，而独立 

发电商的盈利，亦获得了购电协 

肯纳格投行对能源和公用事 

业股项的投资评级和目标价 

囯能股价走势 
Price 

国家能源 

(TENAGA) 

|投资评级11目标价(令吉) 

国家能源 

(TENAGA) 
超越大市 17.170 

PESTECH 国际 

(PESTECH) 
超越大市 2.150 

马拉卡 

(MALAK0F) 
超越大市 1.250 

杨忠礼电力 

(YTLPOWR) 
与大市同步 1.250 

资料来源：肯纳格投行分析报告 

议（P P A s  )的保证，因此当股价 

下滑，表示投资机会已浮现。 

另外，他表示，「近年来， 

国家能源配合5年国际拓展计 

划，积极于国外收购可再生能源 

(RE )资产，以便可以在2020年 

前，达到拥有250兆瓦（MW )可再 

生能源产能的目标。另外，国家 

能源在3月初，刚完成以7737万英 

镑，收购海外风力资产的项目， 

这能够为未来净利表现加分。 J  

同时，国家能源近期也签署 

了 8项大型太阳能（LSS )光伏购 

电协议（PPA )，以增加约30兆瓦 

的太阳能发电产能。 

另一方面，该分析员指出， 

虽然煤炭价格维持在每公吨90美 

元水平，以及天然气价格将每半 

年进行一次调整，从而提高国家 

能源的发电成本，但在成本转嫁 

机制（ICPT )下，额外的成本最 

终将由用户买单，因此国家能源 

的盈利影响中和。 

他也预计，若I C P T旗下的储 

备津贴，不足以弥补国家能源上 

涨的发电成本，电费料在全国大 

选后起价。 

总的来说，该分析员预计， 

能源和公用事业领域在2018年料 

可交出更好的业绩。虽然领域股 

项在去年末季的表现好坏参半， 

但国能今年的净利表现，将随著 

国内电力需求走高2.1%，再下一 

城。 

针对其他能源与公用事业股 

的展望，该分析员表示， P E S T E C H  

国际（PESTECH，5219，主板贸 

服股）手握15亿令吉合约，和潜 

在新合约的加持下，盈利料进一 

步走高；相反，由于SEV发电厂收 

入下滑，马拉卡的净利料持稳。 

另一方面，杨忠礼电力的 

北加发电厂与国家能源的土地纠 

纷已解决，因此净利料可复苏， 

但该公司未来3到4年恐怕会派 

发较低的股息，因为须保留资金 

发展两项绿地项目，即印尼 P T  

Tanjung Jatl煤炭发电站和约旦 

的Attarat页岩油发电站。 

另外，分析员透露，能源领 

域的平均本益比为13.3倍，而国 

家能源本益比亦只有13倍，比富 

时综指的15.3倍低。 

由于国家能源在富时综指的 

地位举足轻重，加上盈利能见度 

高，因此成为肯纳格投行本季的 

首选股之一。 

此外，该投行也继续看好 

PESTECH国际，并认为其股价能够 

突破过去2年低迷不振的瓶颈。 
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班登中华风逋 

清理工地收霤告憧 
安邦4日讯班登中华华小建校风波持续燃烧，该校建校委员会控 

诉雪州政府和安邦再也市议会百般习雉建校计划，甚至不允许他们进 

行工地清理工作，还开出警告信，扬言不停工就罚款兼坐牢。 

马华班登区会主席拿督 

梁国伟表示，雪州政府和安 

邦再也市议会在班登中华华 

小建校课题上纠缠许久，都 

不愿意发出土地使用批准信 

函，让他们感到十分无奈。 

「他们（安邦再也市 

议会）说我们的校地长满杂 

草，可是当我们派人去进行 

清理工作还有土质探测时， 

不足两周就收到当局发出的 

停工令，还叫我们务必把校 

地恢复原貌。」 

他说，当局援引《道 

路、沟渠和建筑法令》第70A 

条文，向校方发出停工令， 

否则就会罚款5万令吉或监 

禁。这让校方和居民感到十 

分不满，要求雪州政府给予 

合理解释。 

校地10年前获批 

他续说，有关校地早在 

10年前便获得教育部批准， 

用于建设华小，可是却一直 

在雪州政府和安邦市议会的 

图测批准以及发展准证上卡 

关，导致迟迟未能落实。 

他痛批反对党口 口声声 

维护华教，但却在班登中华 

华小事件上扯后腿，刻意刁 

难。 

他也促请雪州政府效仿 

国阵执政的柔佛州政府，在 

短短几个月间，落实2间华 

小的建校计划，并预计会在 

2020年启用，可想国阵重视 

华教的决心。 

与此同时，他称若国阵 

重夺雪州，会在3个月内通过 

班登中华华小的所有程序申 

请，并赶在2020年前启用， 

不再让居民「心挂挂」。 

另外，该校董事长张 

耀汉表示，该校的建委会已 

经就有关当局的要求，不断 

更改图测，多次提交申请文 

件，并尽所能满足当局的要 

求，但仍然无法通过申请。 

因此，他也希望雪州 

政府，勿把该校的事务政治 

化，并且别再为难一班华教 

人士，同时也明确道出拒绝 

理由，以便让校方能够即刻 

作出更改，以免让建校计划 

一 拖再拖。（413 ) 

梁囯伟（右5)周三连同班登中华华小建校委会成员以及居民，在校地前向雪州政府 

和安邦再也市议会声讨，要求当局即刻批核建校申请，勿刁难华教人士。 -黄良儒-
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建议调査生活奢华公仆 

张念群被呛「回香港」 
吉隆坡4日讯|民主行动 

党古来国会议员张念群建议， 

《201 8年马来西亚反贪污委员 

会(修正）法案》需赋权反贪会 

调查生活奢华且收入不符的公务 

员，并可效仿香港的《防止贿赂 

条例》，结果遭农业部副部长呛 

「回去香港」！ 

她今曰在国会下议院辩论 

《2018年马来西亚反贪污委员会 

(修正）法案》时说，反贪会多次 

吁民举报贪污公务员，并承诺会打 

击生活奢华且收入不符的公务员。 

「201 4年至201 6年期间， 

反贪会共有2329场逮捕行动，当 

中有5%是公务员，这些公务员都 

有共同点，就是生活方式极为奢 

侈，与收入不相符。」 

她赞扬，反贪会打击贪污公 

务员的努力，但反贪会不应该只 

打击涉贪的小官员，却看不见眼 

前的大象，不理会首相一家人过 

著与收入不符的奢华生活。 

她说，在2015年4月向柔州反 

贪会总部就此事做出举报，但首相 

署部长拿督刘胜权在国会答复说， 

据2009年反贪会法令第36条文，即 

使个人拥有与收入不符合的财产， 

若没证据，反贪会无权调查。 

她认为，反贪会法令可参考 

香港的《防止贿赂条例》进行修 

订，即公务员若过著与收入不符 

的奢华生活，有责任向法官解释 

其财产来源。 

「为什么不要参考《防止贝有 

赂条例》，或效仿香港廉政公署， 

或接受来自反贪会顾问团的建议， 

修改反贪会法令第36条文？」 

此话一出，身为巴西沙叻国 

会议员的达祖丁立即呛声：「你 

回去香港啦！」张念群不予理会 

续说，若修改这项条文，所有公务 

员，包括模州首长或雪州大臣，若 

被发现过著与收入不符合的奢华生 

活’都有责任向法官解释。 

「这不是我的建议，也不 

是行动党建议‘而是来自反贪会 

顾问团的建议，这个顾问团是国 

阵成立的，而不是希望联盟。」 

「如果政府不接受反贪会 

顾问团的建议，我要问，你的隐 

议程是什么？是不是有什么要隐 

藏？我要求部长解释。」 
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布城4日讯|首相拿督斯里 

纳吉直指，槟城海底隧道弊案、 

水灾、雪州水供问题，显示希盟 

执政的雪州和槟州政府才是「失 

败的政府」。 

「据我所知，失败政府指的 

应该是一直无法建成海底隧道、 

甚至在水灾时，还来请求我们协 

助的（槟城）州政府，那个时候 

是公务员来想办法解决的。若这 

不叫失败，还需要说什么？.」： 

「近来，一个执政了快10 

年的（雪兰莪州）政府连水供 

纳吉指希盟州政府失败 
问题都不能解决，这才是真正 

的失败！以至于有人说，政府获 

得选票（undl )，人民获得水桶 

(baldi) °� 

他也批评槟州首长林冠英， 

利用学术机构散播「反消费税之 

歌」，让学生种下对联邦政府的 

憎恨之心。 

他说，大马至今已达成了许 

多成就，包括去年的经济成长高 

达5.9%，为全球经济成长最高的 

国家之一，根本不是一个「失败 

的国家』。 

公仆是忠心的朋友 

他今天在布城会展中心出席 

201 8年第16届全国公务员大会 

时1如是说。 

纳吉将公务贝称为「忠化、 

的朋友」，因为他们在落实政府 

政策上有很大的贡献。「对我来 

说，公务员不只是政府员工，更 

是我们忠心的朋友，政府将会继 

续为他们请命。」 

他说，政府不像反对党，号 

称要掌政，其领袖却一再说出会 

伤害公务员的言论。 

他以槟城州政府为例，其属 

下机构槟城研究院在2016年10月 

建议政府减少公务员至43万人， 

这意味著有120万名公务员将会 

失业。 

「更别说15大红花政党』 

的主要领袖（土著团结党署理主 

席拿督斯里慕克里兹），扬言若 

希盟成功在第14届大选入主布 

城，就要辞退现有的政府最高官 

员 0  j 

「让他们继续抱著那样的态 

度吧！因为重要的是，现在的国 

阵政府是一直为公务员谋福利的 

政府。」 
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蒲種花園 
(蒲种4日讯）梳邦再也市议会已斥 

资200万令吉，委任顾问公司提升蒲种花 

园排水系统，以解决大约160户居民频频 

面对闪电水灾的梦魇，该工程目前正进 

行招标，预定于全国大选后的6月间动 

工，明年3月竣工。 

行动党金銮区州议员黄思汉指出，位于 

TK 2/14路的南海观音庙前沟渠狭小，缺乏地下 

排水道，因此承包商将建新的排水系统取而代 

之。 

他今早偕同梳邦再也市议员美哈那登及工 

程顾问MSA有限公司高级工程师旺札菲达视察 

蒲种花园的水灾黑区时说，蒲种花园逢雨必灾 

的原因是该住宅区处于低洼地带，因此市议会 

已研究将水流从住宅区引导到外围地区。 

換新暗涵 

建集水池排水至巴生河 

黄 
思汉说， 

该工程包 

括在蒲种花园旁的百 

祥花园兴建新的排水 

系统，以衔接至柏西 

兰金銮的大沟渠，届 

时将能有效解决当地 

逢雨必灾的问题。 

他说，承建商 

将挖出旧的沟渠，再 

以多种新的排水暗涵 

(BOX CULVERT) 

来替代。 

旺札菲汇报说， 

经过实地勘察和研究 

后，他们将把水道改 

至百祥花园外的TK 

2/14路，并且将在介 

于金銮苏丽雅广场 

(K0MPLEKS SURIA 

KINRARA )与金銮 

花园公寓之间的•块 

空旷地带兴建有水闸 

门集水池( K 0 L A M  

TANGKUNGAN)， 

再把水疏通和引进巴 

教揮別水災 

•黄思汉（左二）偕同美哈那登（左一）及旺札菲达（左三）等人共同勘察和鉴 

定梳邦再也市议会计划在蒲种花园提升排水系统的住宅区范围。右起为沙菲尔苏 

莱曼、莫哈末菲特里及李祥晟。 

生河》 

“目前，由于蒲 

种花园的地势较低， 

所以每逢大雨时，巴 

生河的水会倒流进该 

花园，而花园本身的 

积水也无法往外流， 
才会引发水灾。” 

她说，一旦提升 

后，现有的沟渠也将 

从0.6公尺宽度增加至 

1.2公尺，同时将在地 

下道把水泵进缓冲地 

带的集水区，之后将 

从集水区排放至巴生 

河《 

居民：積水高達1呎半 

居 
民阮永聪（4 9 人 

岁）指出，他居 

住在蒲种花园已有六七年， 

犹记得该搬至该住宅区才数 

个月，就面对水灾问题。__ 

他说，每逢水灾时， 

其住家门口的积水就高达1 

呎半，有时连庭院也被水淹 

所幸未淹进客厅范围。 

陪同出席者包括金蛮 

州选区服务中心实习生李祥 

晟、梳邦再也市议会固体废 

料管理及公共清洁组官员沙 

菲尔苏莱曼、市议员美哈那 

登助理莫哈末菲特里。 

下雨須將車駕到高處 

阪永聰（居民） 

“我在六七年前搬来不久就时常 

面对水灾问题，每次下雨时，居民就 

有如惊弓之鸟，必须赶快将车驾到高 

处，避免车子浸泡水中而蒙受损失。 

希望这项排水系统提升工程可让 

我们告别闪电水灾” 

市會斥資200萬提升排水系統 
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